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IZOLANI IMAMO MIR ŠE V GRBU
(Mef) Izolani smo za mir. O tem ne more biti dvoma. 
Konec koncev imamo belega goloba, ki je simbol miru, 
že nekaj stoletij vrisanega v našem grbu. In če dobro 
pomislimo, živimo v razmeroma varnem mestu, kjer se 
še vedno lahko sprehajamo po praznih ulicah, se 
odpravimo na sprehod do vznožja Savrinov ali še dlje, 
brez strahu, da bodo od nekod pridivjali neznanci in nam 
pobrali vse kar imamo pa še kakšno buško nam pustili za 
spomin. To je v nekaterih svetovnih prestolnicah 
neizmeren luksuz in celo ponekod po naši deželi že 
poznajo take vsakdanje pojave.
Pravzaprav je razlogov za strah, vsaj sodeč po zapisih 
centra za obveščanje iz Kopra, kjer močno prevladujejo 
dogodki iz nam vzhodnega mesta, pri nas bolj malo. 
Kateremu miru, oziroma komu, je bil torej namenjen dan 
odprtih vrat osnovne šole v Livadah?
Morda učiteljem, za katere se nekaterim učencem zdi, da 
preveč "težijo". Morda sošolcem, ki z lastno 
nezainteresiranostjo obremenjujejo vse okrog sebe. 
Lahko da tudi staršem, ki v teh letih navadno "težijo brez 
veze". Takšen mir je osnovnošolcem zagotovo bližje od 
nekakšnega svetovnega miru, ki zagotovo bolj skrbi 

predsednika države, vendar 
miru ni mogoče deliti tako 
kot večino stvari na svetu. 
Mirje en sam, pa naj bo zelo 
lokalen, lahko v enem
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samem razredu ali celo v družini, lahko pa tudi takšen 
mir, ki ne draži nafte in omogoča sobivanje na vesoljski 
postaji, ki ima, glej ga zlomka, prav takšno ime:
Glede na to, da so Livade pravzaprav edino blokovsko 
spalno naselje v občini, kjer se vsako toliko začuti nekaj 
velikomestnega pomanjkanja miru, je verjetno, da so v 
mislih imeli ta konkreten mir. Vprašanje pa je, če so jih 
slišali tisti, ki v miru ne znajo več živeti in nam vsake 
toliko popišejo mesto z različnimi simboli, napisi in 
pozivi ki z mirom nimajo nič skupnega. Dvomim, da bo 
50 tisoč tolarjev kazni za nacistični simbol na fasadi 
občine, dovolj za nasprotnike miru. Morda bi bila 
učinkovitejša kazen, če bi jih za uro in pol posadili med

pa še Giannija Rijavca bi dodali zraven.

JEREB
AVTO CENTER

NOVO
Ambulanta za 
male živali Lara
Trgovska ulica 4, 6310 IZOLA 
Tel. 05 / 64 01 300
AKCIJA - pri cepljenju psov proti 
steklini opravimo še brezplačen 
pregled in obdarimo vašega psa

LAPSUS LINGUE
Saj vem, da ste me že spoznali, 
a ste se kar naravnost vprašat bali, 
kako mi je ime, od kod sem prišla, 
če sem samo turist, ali tukaj doma. 
Pri Zvezdicah me že poznajo vsi 
in vejo da sem Sasi, ki kuhati uči. 
Doma pa sem iz Indije, daleč od tod, 
sicer svetovljanka, doma povsod. 
Izolanka sem postala zaradi napake, 
mojega Ricka, ki rad strelja take.
Ko je iskal univerzo, kjer bi učil 
je pač izbral ta prvo, ki jo je dobil. 
Takrat seje menda odločil za Indijo, 
a je v resnici izbral to našo Izolo. 
Zdaj tukaj živiva in sva Izolana, 
in vse je OK, le ta vaša hrana...
Tudi če najdem pikantne obroke, 
pri nas bi bila morda za otroke.
A hrana ni važna, ko se človek zave, 
da so okrog njega sami dobri ljudje.

JOSIP BROZ TITO
Zbog osnovane sumnje da je počinio sledeča 

KRIVIČNA DELA:

- Da je PEDESET godlna najstrožije zabranjivao: 
RAT, GLAD, SIROMAŠTVO, ŠOV1NIZAM

- Da je radnicima dizao FABRIKE, I GRADIO STANOVE.
- Da je delio redovne PLATE I PRISTOJNE PENZIJE.

- Da je svima pružao pravo na:
BESPLATNO ŠKOLOVANJE, LEČENJE I SIGURNE 

PENZIJE

Ob današnji obletnici Titove smrti je po spletu zaokrožil 
zgornji poziv. Za tiste, ki so pozabili ali nikoli niso 
razumeli sosednjih jezikov še prevod tiralice:
Išče se Josip Broz Tito zaradi upravičenega suma, da je 
storil naslednja kazniva dejanja: Da je 50 let najstrožje 
prepovedal vojno, lakoto, siromaštvo in šovinizem, da je 
delavcem gradil tovarne in stanovanja, da je redno delil 
plače in primerne pokojnine, ter da je vsem dal pravico do 
brezplačnega šolanja, zdravstva in varne upokojitve.

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)

URNIK 
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30 -15.00 

sreda: 8.30 -17.00 
sobota: 8.30 - 12.00



PTT’s NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

IZGINJANJE KULTURNIH SPOMENIKOV
Pozoren spremljevalec prostorskih posegov v naši občini nam je med 
prazniki poslal naslednje pismo oziroma vprašanje:
V Mandraču se često pojavljajo polemike glede spreminjanja podobe 
mesta. Vedno se pač najde varuh te ali one dobrine ki mu marsikaj 
ni po godu vendar molči ko ga stvar ne zanima ali pa ki mu ni 
poznana.
Tako je kar sama od sebe izginila garaža nasproti hotela Delfin. 
Garaža ki je nekoč bila oder prvega gledališča v Izoli. Ob njej še 
stoji stavba ki je bila upravno središče tega gledališča. Njeno pročelje 
so še do nedavnega krasili obrazi Talije, zavetnice gledališča. Sedaj 
njihov nekdanji položaj krasijo le luknje v zidu. In kje so sedaj ti 
obrazi zavetnice gledališč? Bi bilo možno to izvedeti morda tudi s 
pomočjo katerega od varuhov kulturnih spomenikov?

POT ZDRAVJA IN NE PARENCANA
Minilo je osem let, odkar smo pod okriljem kluba za zdravo življenje 
Manzan izdelali idejni projekt, ki smo ga dali legalizirati pri patentni 
pisarni v Ljubljani kot »POT ZDRAVJA« in verjamem, če bi na tem 
delali in ne izgubljali časa in tudi tukli prazno slamo z imenom 
Parezana, bi ime, Pot zdravja, Evropa že zdavnaj sprejela. Veliko 
denarja smo do danes razmetali pod imenom Parenzana, kar je ime 
mesta Poreč, ki ni v Sloveniji in ga Slovenci nismo nikoli uporabljali.
Prvič sem to poimenovanje ozkotirne železnice slišal v medijih na 
praznik stoletnice te proge. Ponosni smo, da smo leta nazaj povabili 
vse župane obalnih občin in predlagali naš idejni projekt rekreacijske 
poti po stari železniški progi — železnice Trst - Poreč. Predlog je bil 
sprejet, tako kot tudi ime: Pot zdravja. Na istem idejnem projektu je 
bil tudi predlog, da se naredi rekracijsko pot Koper - Vanganel 
vezano na glavno državno rekreacijsko pot zdravja, saj bi s tem 
povečali prihod turistov v zaledje Istre, kar je zelo velikega pomena. 
In tudi danes smo prepričani, da bi lahko po levem delu ceste Koper 
- Vanganel, lepo in poceni speljali to rekreacijsko pot.
Dobili smo denar iz Evrope. Veliko denarja bo šlo tudi za izolski 
muzej, tako imenovan Muzej Parenzana oziroma za nabavo vlakov in 
izdelavo oble, da bi prikazali velikost rarenzane. Toda Evropa 
zagotovo nima toliko denarja, da bi ga razmetavala za neumnosti. 
Trst, mesto s 300 tisoč prebivalci ima tudi železniški muzej. Bil sem 
tak tri ure in v teh treh urah nisem opazil niti enega obiskovalca, 
zato tudi v Izoli ne bo nič boljše. Zato predlagam, da se denar, ki je 
namenjan Muzeju Parenzana v Izoli, premakne v Vanganel in se 
dokonča rekreacijsko pot Koper - Vanganel. Ime muzeja je izmišljeno 
in takšen muzej si ne zasluži evropskega denarja. Predvsem pa bi radi 
spoznali ljudi, ki so naredili projekt Parenzana, saj do danes še ne 
vemo, kdo so. (Klement Knez)

ZAKAJ JE KT1 DOVOLJENO VSE?
To vprašanje se mi je porodilo ob dejstvu, da je takoimenovani 
multimedijski prostor KT1 tik pred vhodom v galerijo Alga postavil 
štiri mize s stoli. Sprašujem, zakaj jih niso postavili pred svojim 
pragom?
Ko je Center za kulturo, šport in prireditve Izola prosil za postavitev 
dveh betonskih panetonov, s katerima bi preprečili parkiranje 
zelenjavarskih kombijev, to v nobenem primeru ni bilo mogoče. KT1 
pa je lahko postavil mize in še korita z rožami so jim postavili.
Prav zanima me, kaj jim bodo dovolili naslednjič.

Karmen Urdih (Galerija Alga)

NEPLAČANI DOLG
Stanovalci bodočega mladinskega hotela Arrigoni so nam poslali 
pismo v katerem se »zahvaljujejo« družini, ki ob selitvi iz Dantejeve 
13 ni poravnala računa za vodo od 2. 2. do 18. 2. 2006, in računa 
za porabo elektrike na hodniku ter poračun elektrike na hodniku za 
leto 2005. Vse to so poravnali sostanovalci, kar so ugotovili tudi na 
podlagi plačanih položnic. Hkrati nekdanjim sostanovalcem želijo, da 
bi bolje sodelovali z novimi sosedi, ki sojih dobili ob preselitvi.

(pismo je uredniško korigirano)

MINISTER O PLINSKEM TERMINALU
Janez Podobnik, minister za okolje in prostor se je, tako kot 
celo Ministrstvo za okolje in prostor RS, v zadnjih tednih in 
mesecih zelo posvetili vprašanju postavitve plinskega terminala 
v Sloveniji. V obalnih odborih SLS se zavedajo, da je ta tema 
za naše okolje izredno pomembna in zato vabijo na okroglo 
mizo na temo:
PLINSKI TERMINAL - GOSPODARSKA NUJA ALI 
EKOLOŠKA KATASTROFA ZA SEVERNI JADRAN 
Tematska konferenca bo v četrtek, 4. maja 2006 med 17. in 
19. uro, na terasi Hotela MARINA (v primera slabega 
vremena pa v dvorani Hotela Marina).
Na tematski konferenci bo Janez Podobnik, minister za okolje 
in prostor, s sodelavci uvodoma navzoče seznanil s potekom 
aktivnosti ministrstva in vlade RS na navedeni tematiki. V 
nadaljevanju bo vplive na varnost plovbe in akvatorij RS 
predstavil mag. Bruno Potokar iz Uprave za pomorstvo Koper, 
o gospodarskih razlogih za postavitev terminala pa bo govoril 
predstavnik Istrabenz plini, Zorko A. Cerkvenik. Okroglo mizo

Organizatorji vabijo 
Izolane, da se aktivno 
vključite v razpravo 
o tej pereči tematiki, 
ki bo pomembno 
vplivala na nadaljnjo 
gospodarsko in
ekološko podobo 
Severnega Jadrana.

OO SLS Izole, Kopra 
in Pirana

bo vodilAleksander Frantar.

GOSPODARSKA NUJA? 
EKOLOŠKA KATASTROFA?

CATASTROFE ECOLOGICA?v, j
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Kadrovanja v Občini Izola

BODO KADROVSKI PREPIHI RAZPIHALI KOALICIIO?
Po trinajstih letih je vodenje izolske občinske uprave 
zapustila Irena Jerman, diplomirana pravnica, ki je v Izolo 
prišla iz Kopra takrat, ko je bil župan še dr. Mario 
Gasparini. Čeprav je bilo znano, da je k njenemu prihodu 
botrovala tudi strankarsko kadrovanje je ostala na tem mestu 
tudi ob izvolitvi Brede Pečan in z njenim mandatom je 
povezana tudi cela vrsta reform, ki jih je doživela lokalna 
samouprava. Posebnih pripomb na njeno delo ni bilo, bila je 
nekoliko zadržana tudi v odnosu do javnosti, pa tudi na 
sejah občinskega sveta je pojasnjevanje, tudi pravnih 
vprašanj, prevečkrat prepustila kar županji.

Po vseh teh letih se je odločila, da 
se bolj posvetiu svoji stroki in je 
sprejela delo v znani odvetniški 
pisarni, vodenje izolske občinske 
uprave pa je začasno prevzel Janez 
Nučič (na fotografiji ob županji), ki 
je bil doslej svetovalec županje 
Brede Pečan z vsemi pooblastili za 
vodenje urada za okolje, prostor, 
gospodarstvo in nepremičnine.Kot je 
na včerajšnji tiskovni konferenci 
povedala županja Breda Pečan, se 
je odločila, da bo to mesto, brez 

javnega razpisa, vendar v skladu s pravilnikom, zapolnila s 
premestitvijo javnega uslužbenca. Za zaposlitev novega direktorja 
občinske uprave bi namreč morali opraviti javni razpis in glede 
na to, da so že to jesen lokalne volitve, bodoči župan pa ima 
možnost zamenjave vodilnih delavcev uprave, so se raje odločili, 
da mesto začasno zasedejo z nekom, ki že dela v upravi. Ker 
Janez Nučič izpolnjuje vse pogoje, z izjemo izpita za vodenje 
upravnih postopkov, ki ga bo opravljal v kratkem, se je za 
županja odločila za njegovo imenovanje kot vršilca dolžnosti.

KOALICIJSKI PARTNERJI NISO ZADOVOLJNI

V LDS pa vztrajajo pri svojem in pravijo, da jih urradno še niso 
obvestili, da bo Nučič prevzel vodenje občinske uprave, prav tako 
uradno niso bili seznanjeni, da bo Jadran Bajec nadomestil 
Nučiča na mestu vodje urada za okolje, prostor, gospodarstvo in 
nepremičnine. Ob tem je županja povedala, da so to prosto 
delovno mesto objavili na Zavodu za zaposlovanje, ob tem da se 
je pred tem že dogovorila z Jadranom Bajcem, ki ga nekateri 
bolje poznajo kot uradnika in koprskega občinskega svetnika. Na 
namige o strankarski pripadnosti je županja odgovorila, da v prvi 
vrsti ceni njegovo strokovnost, saj bo lahko brez posebnih priprav 
prevzel vodenje tega pomembnega urada, ki se bo v kratkem iz 
Postojnske ulice preselil v izpraznjene prostore na Sončnem 
nabrežju.
Jadran Bajec je povedal, da se je za to delo odločil zato, ker 
se zaveda, da so pred Izolo pomembni projekti na področju 
urejanja prostora, ki se jih veseli, poleg tega pa je prepričan, 
da bo županja na lokalnih volitvah ponovno izvoljena, tako da 
bo lahko nadaljeval delo vsaj še en mandat.

Na tiskovni konferenci je županja govorila tudi o pripombah s 
strani koalicijskih partnerjev (posebej LDS in DeSUS) in 
povedala, da so se o imenovanju vršilca dolžnosti direktorja 
občinske uprave pogovarjali tudi s koalicijo, vendar njihovi 
kandidati niso bili pripravljeni prevzeti obveznosti le do jesenskih 
volitev. V LDS pa trdijo, da to ni res in da so predlagali dva 
svoja kandidata ter se nato dogovorili^ da se dobijo na ponovnem 
sestanku, ki pa ga ni bilo nikoli. Županja je na te pripombe 
odgovorila, da so dogovori potekali, vendar je eden od 
kandidatov to delo odklonil, drugega pa bi morali zaposliti preko 
javnega razpisa, kar so ocenili kot predolg postopek.

s
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IZOGIBANJE KONFLIKTU INTERESOV
V zvezi z obemi kadrovanji pa je bilo zastavljenih kar nekaj 
vprašanj, ki so povezana s konflikti interesov, saj je Nučič 
soustanovitelj in zastopnik kar nekaj gradbenih podjetij na Obali, 
Bajec pa opravlja zasebno dejavnost svetovanja, posredovanja in 
inženiringa, kar je v nasprotju z zakonom o javnih uslužbencih. 
Komisija za preprečevanje korupcije je že pred časom pojasnila, 
da gre v Nučičevem primeru za konflikt interesov po zakonu o 
javnih uslužbencih. Zakon namreč določa, da uradniki na 
položajih generalnega direktorja, generalnega sekretarja, 
predstojnika organa v sestavi, predstojnika vladne službe, 
načelnika upravne enote in direktorja občinske uprave oziroma 
tajnika občine ne smejo opravljati pridobitnih dejavnosti. Županja 
Breda Pečan je na te pripombe odgovorila, da je tolmačenje 
oziroma načelno mnenje Komisije za preprečevanje korupcije 
preozko, saj novoimenovani direktor občinske uprave ne bo 
sodeloval na nobenem izolskem javnem razpisu, naj bo manjše ali 
velike vrednosti. Janez Nučič pa je dejal, da so podjetje PSK 
Olmo ustanovili zgolj zaradi realizacije enega samega projekta, to 
je gradnje komercialnih stanovanj v Kopru. Jadran Bajec pa je 
povedal, da njegovo podjetje za občino Izola opravlja le nadzor 
urejanja parkirišča, ki pa bo v nekaj dneh končan, tako da bo s 
tem končano tudi njegovo poslovno sodelovanje z izolsko občino.

ZDAJ IMA TUDI IZOLA KABINET ŽUPANJE
Tretja kadrovska sprememba pa je 
imenovanje vodje kabineta županje Gre 
pravzaprav za novo sistemizacijo znotraj 
občinske uprave, saj je Danilo Markočič 
doslej opravljal dela vodje protokola in 
odgovornega za stika z javnostmi, to pa bo, 
po opravljeni diplomi na Turistiki, opravljal 
tudi v prihodnje. Vodje kabineta sta že doslej 
imela piranska županja in koprski župan, 
zdaj pa smo se tudi na tem področju 
izenačili s sosedi.
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Prazniki in proslave

KAKO SEM BIL DVAKRAT ]EZEN V DVEH DNEH
Pred zadnjimi prazniki sem bil dvakrat slabe volje. To sicer ni 
nič nenavadnega, bodo porekli tisti, ki mi vsake toliko očitajo, da 
sem z leti postal tečen in vidim samo še negativne plati tega 
našega vsakdana, vendar so mi pogovori z mnogimi somišljeniki 
in drugačemislečimi dali vedeti, da v tej slabovoljnosti nisem bil 
osamljen.
Najprej sem bil slabe volje ob občinski proslavi ob dnevu upora 
oziroma nekdanjemu dnevu OF, ki je bila v kulturnem domu in je 
bila, po moji oceni, nekoliko slabše obiskana kot so bile dosedanje. 
Nisem bil slabe volje zaradi govora županje Brede Pečan, saj je bil 
njen govor takšen kot mora biti, tudi me ni motil znak OF, saj vem 
da gre vendarle za praznik, ki ima te korenine. Še manj me je motil 
nastop moškega pevskega zbora iz Izole, ki je po stažu mlad, čeprav 
po pevcih malo manj, vendar je dokaj zanesljivo, ob spremljavi 
harmonike, zapel srce ogrevajče partizanske pesmi. Slabe volje sem 
postal ob besedah povezovalca, igralca Ivana Godniča, ki je svoj 
nastop, predvidevam namreč, da je šlo za nastop in ne za praznično 
politični nagovor, namenil katoliški cerkvi z vsemi njenimi 
pritiklinami vred.

Udrihal je po cerkveni oblasti, po 
škofovskih krilih, po lastniških in zemljiških 
apetitih in po pedofilih v duhovniških 
vrstah, za konec pa je malodane posplošil v 
stilu, kdor je vernik je malo čez les. Kot 
deklariran ateist levičarske usmeritve bi 
pravzaprav lahko užival, a nisem. Nisem 
zato, ker sem se postavil v vlogo pevcev, ki 
so med njegovimi nastopi ostajali na odru 
in vem, da nekateri med njimi pojejo tudi v 
cerkvenem zboru, pa jih ni nič motilo, da 
ne bi vzneseno zapeli tudi partiznaskih 
evergreenov. Postavil sem se še v vlogo 
obiskovalcev proslave, ki jih je tja povabila 
občina Izola in ne kakšna ekstremna 
politična opcija. Kako jim je bilo pri srcu, 
ko so poslušali tako nepremišljeno 
razvrednotenje njihovih prepričanj.

Ne vem, kako so se počutili predstavniki občinske oblasti v prvi vrsti 
a verjamem, da jim ni bilo čisto vseeno. Konec koncev si, z 
besedami in dejanji, prizadevajo za strpno in vsem koristno sožitje 
vseh občanov. In sem se spomnil pokojnega Borisa Benčiča, ki je na 
eni od proslav kulturnega praznika z balkona glasno protestiral, ko je 
slavnostni govornik Ciril Zlobec na pamet trosil besede brez pravega 
pomena. Kar umanjkal mi je na tej proslavi, tako da je uniformirani 
igralec verjetno dobil občutek, »da jim je že pokazal.«
Tudi zato nisem šel na partizanski golaž pred dvorano, čeprav je lepo 
dišal in je bil menda izvrsten.
Pa je prišel nov dan in spet sem bil lahko slabe volje. Tokrat na 
nacionalni ravni oziroma na ravni nacionalne televizije in nacionalne 
komisije za organizacijo proslav oziroma nekaj podobnega.
Zgodila se je proslava na Nanosu in tam se je zgodil nek drugi 
igralec. Bil je seveda bolj uglajen in prijazen kot tisti v izolskem 
kulturnem domu, a je bil v bistvu enak. Tudi on nas je razdelil na 
pametne in bedake, nas poučil o zgodovini, ki je znanstveno še ni 
uspel dokazati, predvsem pa za upornike razglasil vse, ki so se 
kdajkoli upirali pri nas. Pozabil je le študente iz leta 68, izbrisane, 
trgovke in trgovce, geje in lezbijke, ljubitelje konoplje, rejce govedi, 
novodobne dijake in študente ter še kakšne »upornike« iz naše 
novejše zgodovine.
Za nameček pa so nam organizatorji postregli še s salonsko glasbo, 
ki ima z uporništvom toliko zveze kot Alpe z Adrio. Še sreča, da 
nam je predsednik omenjene komisije privoščil našo primorsko 
himno, tako da so celo v meglo zaviti obiskovalci prireditve opazili, 
da so na proslavi. Počasi se jim je menda že zdelo, da so na slabem 
izletu od katerega jim bo v spominu ostala le vožnja z vojaškim 
transporterjem na vrh Nanosa. Še sreča, da posebej za to priložnost 
niso preimenovali koče, ki nosi ime Vojkova koča na Nanosu. Le 
kako jim je ušlo.
Slovenci smo res čudni ljudje. V trenutku, ko se skoraj vse politične 
opcije razglašajo za sredinske se obnašamo kot da smo vsi 
ekstremisti. Pa še zdaleč nismo. Smo različni a prav zato toliko bolj 
enakopravni. (Mef)

Prejeli smo

RDEČ GOVORNIK (IGRALEC KLOVN) 
NA URADNI PROSLAVI V IZOLI
Tudi letos smo praznovali oba praznika v kulturnem domu v Izoli 
ob navzočnosti županje in ostalih občinskih veljakov. Poleg govora 
županje in nastopa novega moškega zbora v Izoli, oba sta bila na 
praznikoma primerni vsebinski in umetniški višini, je nastopal tudi 
znani posnemovalec bivšega predsednika Jugoslavije - TITA.
Izvajanja tega igralca pa niso bila primerna današnjemu času, ko 
težimo k skupnemu napredku in dvigu blagostanja Slovenije, ne pa 
razdiranju. S svojimi izvajanji proti vernikom in cerkvi me je 
spominjal na govore politkomisarjev v jeseni 1.1945 ki so po nalogu 
svojih šefov iz Sovjetske zveze morali tolči po religijah, rušiti cerkve 
preganjati vse, ki so imeli kakšne zveze s tem. Ce bi danes tako 
govoril o muslimanskih vernikih, kot je o katoliških, bi bilo 
vprašanje, če bi še kaj govoril.
Danes gledamo na te stvari drugače, spoštujemo vse vernike, ne 
glede na vero, gradimo jim hrame (na obali se pripravlja 
protestantski, v Ljubljani muslimanski), v Izoli ob podpori občine 
obnavljamo rimokatoliške ipd. Vse to zaradi demokracije in 
upoštevanja osebne svobode vsakega posameznika do vere ali 
prepričanja.
Ne vem ali je igralec govoril v svojem imenu ali po naročilu koga, 
vendar vsebina njegovega govora ni sodila na slavnostno proslavo 
obeh praznikov. Tako govorjenje (igranje?) si lahko privošči kje v 
ožji družbi oziroma na odru, če bo imel gledalce.
Če sem v zmoti pa naj organizator prireditve še kaj doda.

Anton Horvat

SO BESEDO
Lani se je Tomaž Bukove, mladi 
dirigent izolskega Pihalnega 
orkestra pridušal, da prvomajska 
budnica bo, tudi če po kresovanju 
ne bodo spali niti minuto. In je 
bila lani in je bila tudi letos. Ob 
šestih zjutraj jih je pozdravil lep 
dan, nas pa njihove koračnice in 
praznik, ki si to zasluži.
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Prvomajska praznovanja

MLADI PRAZNUIEIO NAMESTO SINDIKALCEV
Obalni sindikalisti so se po težavah z organizacijo praznovanja 
na Socerbu in po manjši odmevnosti praznovanja v Simonovem 
zalivu dokončno preselili v Koper oziroma Markovec in tako smo 
Izolani ostali brez sindikalnega praznovanja prvega maja, kar 
nekdanjemu delavskemu mestu gotovo ni v čast. Še sreča, da se 
organizacije praznovbanja zdaj lotevajo mladi in tako smo v Izoli 
imeli veliko kresovanje le v Šaredu, bilo pa je še nekaj kresov, 
vendar je dež pregnal morebitne kresovalce pod strehe.
Naslednji dan pa smo imeli dve prvomajski srečanji. Enega so 
pripravila društva iz podeželja. Člani ŠKD Šared, Društva za razvoj 
vasi Cetore, Društva »Na stopničkah« in gasilci iz Kort so namreč 
pripravili kresovanje in prvomajske igre na podeželju. Organizirali so 
celo vrsto družabnih iger, predstavili narodne noše' iz Cetor, 
pripravili degustacijo domačih jedi, tradicionalni turnir v malem 
nogometu Šempio lig, predstavili so se tudi oljkarji in vinarji, 
končalo pa seje z glasbo in plesom.
Nič manj množično ni bilo praznovanje, ki sta ga skupaj pripravila 
Shoto klub in Klub izolskih dijakov in študentov. Tam so 
praznovali njihovi člani, ki so, kljub veliki udeležbi poskrbeli, da je 
bilo vzdušje nadvse mirno in prijazno, kot se za praznik spodobi. Le 
na koncu so pozabili, da je že globoka noč in so morda koga v 
soseščini zmotili, za kar se tudi opravičujejo. Bil je pač lep praznik 
in ure so kar letele. Podrobnejše poročilo pa je na ogled v poročilu 
Shoto kluba.

NERO SE JE UJEL V ZANKO
Že pred prvomajskimi prazniki nam je žalosten občan v uredništvo 
prinesel naslednji zapis:
Ne vem v katero rubriko bi uvrstil ta članek. Menim, da bi mu 
rubrika »Kriminalije« odgovarjala, naslovil pa bi ga: Kdo je hujša 
žival; človek ali pes?
Stanujemo v hiši na Polju, ki je vse naokrog ograjena, tako da se 
naša psa lahko mirno sprehajata in tekata po dvorišču. Manjši pes je 
Angleški Beagle, težak 15 kg in zelo živahen, večji pes pa je 
mešanec, črne barve z belo liso na prsih, težak je okrog 35 kg in 
sliši na ime Nero.
V torek, 18. aprila, sta nam oba 
psa zbežala z ograjenega dvorišča.
Iskali smo ju povsod, vendar brez 
uspeha. Istega dne se je pri nas 
zglasil gospod, ki ima na našem 
hribu barako in zemljo. Povedal je, 
da se je naš Nero ujel v jekleno 
zanko, ki jo je on postavil ob 
svojem zajčniku. Ko je prišel do 
našega ujetega psa, se ga je le-ta tako prestrašil, da je z glavo v 
zanki izpuli še lesen kol, na katerega je bila ta pritrjena. Tako je naš 
ubogi Nero zbežal z zanko okrog vratu ter za seboj vlekel še leseni 
količek. Gospod je povedal, naj se ne ustrašimo, ko bo pes prišel 
domov, vendar Nerota do današnjega dne še ni bilo nazaj. 
Najverjetneje se je z zanko in količkom, ki ga je vlekel za sabo, 
zapletel v kakšno grmovje in se tako zadušil. Z družino smo ga sicer 
te dni iskali po celotni bližji in daljni okolici, vendar brez uspeha. 
Mogoče pa je zgodba lahko tudi drugačna, kar pa ve le zgoraj 
omenjeni gospod, ki okoli svojih zajčnikov postavlja jeklene zanke.
Prosim pa tudi vse sosede na hribu v Polju, kmete in vrtičkarje v 
okolici vodnega rezervoarja, da nas obvestijo, če bi našega črnega 
Nerota našli oziroma karkoli vedeli o njem. Naš telefon je: 641 62 
70 ali 041/517 360. (Aldo Poropat)

POZOR LJUBITELJI KOLESARJENJA
Iz uradnih virov smo izvedeli, da je 20 km proge že pripravljene za 
vse avanture in dobre zabave željne mlade, mlade po duši in nasploh 
vse tiste stare nad 15 let, ki bi radi za en dan ušli z gorskim 
kolesom neznano kam.
Izolski taborniki vas vabimo 06. MAJA 2006 na 
ŠTIRINAJSTI (14) BIČIKLETAŽUR
To je taborniško-rekreativno kolesarsko telano vanj e, ki združenje 
tabornike in tudi netabornike (rekreativce). Tekmuje se v trojicah po 
označeni progi s pomočjo karte. Na progi se na KT (kontrolnih 
točkah) rešuje razne naloge. Vrhunec druženja doseže v soboto zvečer 
ob dobri hrani in najboljši glasbi ob tabornem ognju. Pohitite, čas za 
prijave se počasi izteka. Prijave so omejene!
INFO in PRIJAVE: Razpis z opisom tekmovanja idr na
http://bici.rutka.net ali pokličite Katjo na 031/573-080.
Za zdravo telo v Izolo na kolo!

HALO AMERIŠKI IZOLAN 
PRIPELJAL MLADE NOGOMETAŠE
Franco Pertot je Izolan, čeprav že pol stoletja živi onstran velike 
luže. Nekateri starejši nogometaši ga še pomnijo iz časov, ko je 
nabijal žogo v izolskem klubu, potem je z družino odšel a se je že 
nekajkrat vrnil v svoje rodno mesto. Tokrat je prišel s skupino 
mladih nogometašev, srednješolcev Iz Bloomfield Townshipa v 
Michiganu (ZDA).
Ker s skupino mladih športnikov potuje po Evropi je z veseljem 
sprejel povabilo MNK Izola in Skupnosti Italijansov Dante Alighieri 
ter prišel z mladimi Američani tudi v Izolo. Seveda so mimogrede 
odigrali še prijateljsko telano z izolskimi mladinci in presenetili, saj 
so vsi pričakovali gladko zmago domačih, na koncu pa so slavili 
gostje s 4:3.
Med pogovorom na kratkem sprejemu v palači Manzioli je Amini 
Dudine povedal, da že 23 let organizira takšna potovanja po Evropi 
in tudi letos so odšli 
v Nemčijo, kjer so 
obiskali taborišče 
Dachau, Avstrijo, kjer 
so obiskali Mozartov 
Salzburg in Severno 
Italijo z Milanom in 
Benetkami. Odslej bo 
na njihovem
zemljevidu zagotovo 
tudi Izola.

« I"? dl bo trg,TO,

rFSHE

PRVI APRIL 2006
Pred trgovino v Dantejevi 
ulici stoji upokojenka, 
domačinka. Začudeno gleda 
napis, da je trgovina od 1. 
aprila dalje zaprta.
» VARA VARA CHE I NE 
GA FREGA PERFIN LA 
BOTEGA! »

TURIZEM NA AMERIŠKI NAČIN
Ameriški kotiček Koper vabi na predstavitev knjige dr. Dennisona 
Nasha PREUČEVANJE TURIZMA: ANTROPOLOŠKI IN
SOCIOLOŠKI ZAČETKI,
ki bo v četrtek, 4. maja 2006, ob 19.00 v Ameriškem kotičku 
Koper, Titov trg 4, vhod z Garibaldijeve ulice.
Dr. Dennison Nash, eden prvih preučevalcev turizma, bo 
predstavil svojo najnovejšo knjigo - intelektualno avtobiografijo, v 
kateri z znanstvenega vidika opisuje začetke preučevanja turizma. 
Svetovno znani antropolog bo gost prof. dr. Antona Gosarja, 
ambasadorja RS v znanosti.
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Šole so gibalo kraja

ENI ŠOLAR» $0 BILI EKOLOGI, DRUGI MIROVNIKI
Teden pred prazniki je bil za vse izolske osnovne šole prav 
posebne vrste, saj so pripravili takoimenovane dneve odprtih 
vrat, ko tudi širši skupnosti pokažejo kakšen odnos imajo do 
ožjega in širšega okolja v katerem živijo.
Najprej so imeli svoj praznični dan na osnovni šoli Vojke Šmuc, saj 
so v ponedeljek pripravili Ekodan. V različnih delavnicah, ki so 
potekale v dopoldanskih urah so se posvetih predvsem prijaznemu 
ravnanju z odpadno embalažo. In kaj vse so izdelali: Prvi razredi 
ročne lutke, drugi razredi igrico Spomin, tretji razredi so izdelali igro 
Človek ne jezi se, četrti razredi so izdelali psa, peti razredi so imeli 
kolesarski tečaj, šesti razredi so izdelovali učne pripomočke, sedmi 
pa so obdelali podatke o ločenem zbiranju odpadkov. Osmošolci so 
govorih o onesnaženosti morja in vodotokov ter odkrivali onesnažene 
točke v mestu, devetošolci pa so govorih o ekološko osveščenih 
potrošnikih. SVET NA DOSEGU NARODNOSTI
TUDI V KORTAH JE ZDA) EKO ZASTAVA

V ponedeljek, 24. 
aprila smo imeli na 
naši šoli Eko dan. Ob 
osmih zjutraj smo se 
zbrali na šolskem 
igrišču. Najprej smo 
počistili okolico šole. 
Nato smo se razdelili 
v štiri skupine. 
Učiteljica je določila, 
kdo bo v kateri 
skupini. Prvi dve 
skupini sta izdelovali 

polje in barvah figure za veliko igro "Človek ne jezi se!". Tretja 
skupina je pometala šolsko igrišče, četrta pa je sadila rože v skalnjak 
in korita na šolskem dvorišču. Po odmoru smo tudi mi, ki smo 
izdelovali igro "Človek ne jezi se ", odšli saditi rože.
Po končanem delu smo v večnamenskem prostoru razstavili naše 
izdelke. Dobili smo Eko zastavo za Eko šolo. Ta dan se je zaključil 
s petjem Eko himne. (Barbara Andrijoli)

DAJTE NAM MIR
V sredo, 26. aprila pa so imeli dan odprtih vrat tudi na osnovni šoli 
Livade. Tokratna tema je bil mir, saj so dan poimenovali: Dajte nam 
mir. Pripravili so celo vrsto delavnic, od izdelave nakita do 
demonstracije rolkanja, izdelovanja grafitov, plesnih delavnic, raperske 
delavnice, poslikave kavbojk in majic, peko peciva, delavnico 
tatoojev in še kaj. Vse skupaj pa so začinili s koncertom Giannija 
Rijavca, kije predstavil svoj project Zgodba o miru in ljubezni.

-

Vsi pripomočki za 
zdravljenje sladkorne bolezni 
na enem mestu:
aparati za določanje krvnega sladkorja, injektorji, prožilne 
naprave, lancete, testni lističi, posebna obutev za diabetično 
stopalo

Izdelke lahko dobite tudi na recept oz. naročilnico za medicinsko 
tehnične pripomočke.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

Svet je s splošno uporabo interneta postal manjši. Ažurne 
informacijske vsebine na dosegu miškinega klika, zakladnica 
vsemogočih podatkovnih arhivov, predvsem pa način novodobne 
komunikacije so prednosti, ki jim drugi mediji lahko le stežka 
konkurirajo.
Predvsem zaradi relativno skromnih finančnih vložkov, velike 
dosegljivosti in realnočasovnegav odziva je postal močno orodje v 
rokah skupin in posameznikov. Če te ne najdemo na internetu, za nas 
skorajda ne obstajaš več. Za Italijansko narodno skupnost v Izoli tega 
v prihodnje ne bomo mogli trditi, saj so v palači Manzioli predstavili 
svoj nov informacijski portal na spletnem naslovu 
www.ilmandracchio.org 
Da gre za pomemben dogodek, je 
v uvodnem nagovoru poudaril tudi 
italijanski konzul Carlo
Gambacorta, ki se je kljub 
obveznostim odzval na povabilo 
organizatorjev. Silvano Sau je 
zbranim navedel primere uporabe 
interneta v vsakdanjem življenju in 
obrazložil samo funkcionalnost 
novega informacijskega portala. Na 
njegovih straneh lahko dostopamo do svežih novic, multimedijskih 
vsebin, zgodovinskih tematik, poseben poudarek pa je namenjen 
literaturi. Tehnično je portal delo Maria Sancina (IČon Advertising), 
ki mu gredo zasluge za všečen in funkcionalen izdelek.
Kot demonstracijo novodobne komunikacije so organizatorji za zbrane 
obiskovalce pripravili videokonferenco in se s sliko in besedo 
povezah z gostom iz Neaplja. Mnogim zbranim je bil to prvi stik z 
novim načinom komunikacije. Po izkazanem zanimanju pa smo lahko 
prepričani, da bo odslej novi portal izolske italijanske skupnosti prav 
gotovo deležen vedno večje pozornosti spletnih obiskovalcev našega 
planeta, (magic)

PROGRAM OB TEDNU RDEČEGA KRIZA 
RKS OZ IZOLA od 08. do 15. maja 2006
PONEDELJEK - 08.05.2006
ob 17.00 uri - Predavanje s prikazom temeljnih postopkov oživljanja 
pri PP, ki ga bo vodila predavateljica PP ga. Sonja Poniž z dijaki 
SGTŠ. V predavalnici RK OZ Izola, Ob starem zidovju 15 A,
TOREK - 09. 05. 2006
ob 18.00 uri - Predavanje na temo »OSTEOPOROZA TIHA 
BOLEZEN« predavateljica dr. Dragica Kozina, spec.fiziat. v 
predavalnici RK Izola, Ob starem zidovju 15 A,
SREDA - 10. 05. 2006 DAN ODPRTIH VRAT
od 10.00 do 12.00 ure - Brezplačne ultrazvočne meritve gostote 
kostne mase v sodelovanju z Društvom bolnikov z osteoporozo 
Obalno kraške regije (zainteresirane vljudno prosimo, da predhodno 
pokličejo na tel. 640-10-20, zaradi rezervacije) 
od 08.00 do 12.00 ure - Postaja RK 
qd 8.00 do 12.00 ure - merjenje lavnega pritiska,
ČETRTEK - 11. 05. 2006
ob 18.00 uri - predavanje dr.med. »RAK PREHITIMO GA!« v 
predavalnici RK Izola, Ob starem zidovju 15 A,
PETEK - 12. 05. 2006
od 8.00 do 10.00 ure - Krvodajalska akcija izolskih srednješolcev v 
SB Izola - Oddelek za transfuzijo lavi
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NACISTIČNA SIMBOLIKA ALI VANDALSKO DEIANIE
Policijsko obvestilo je bilo razmeroma kratko. Tako-le so zapisali: "V 
zadnjih dneh je na velikem številu fasad stanovanjskih hiš, opaziti s 
črnim sprejem narisanih več grafitov in oznak. Zoper neznane mazače 
zbiramo obvestila zaradi suma storitve kaznivega dejanja."

Seveda so bili Izolani na znano simboliko zelo 
pozorni in vest o nacističnih simbolih, ki so 
prekrili podobe rastafarjanca na izolskih fasadah, 
je šla hitro naokoli. Se posebej so vsi opazili 
napis na občinski stavbi in to, da so ga še isto 
dopoldne odstranili. Več od tega pa seveda ni v 
pristojnosti niti v obveznosti občine ali 
Komunale. Za odstranitev kljukastih križev in 
napisa (White pride - belski ponos), ki ima 
nedvomno rastistični in šovinistični pomen, bodo 
morali poskrbeti lastniki stavb oziroma fasad 

sami Tisti, ki ste jih zavarovali se boste seveda obrnili na 
zavarovalnico, drugi pa kar lepo strgalo in čopič v roke in "dol z
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njim .
Seveda boste vi in zavarovalnica z nestrpnostjo čakali na rezultate 
policijske preiskave, ki menda še traja, čeprav imajo dečki kar nekaj 
namigov, kdo bi lahko bili 
avtorji te velike mazaške akcije.
Mimogrede, velja povedati, da 
novi zakon o javnem redu in 
mini za takšna dejanja 
predvideva zelo stroge kazni in 
če bi sešteli vse grafite in vse 
fasade tiste mazaške noči čaka 
avtorje kazen, ki bo presegla pet 
ničel, (ur)

10.000 ROŽ ZA 10.000 IZOLANOV
Tradicionalna spomladanska akcija darovanja cvetja se bo zgodila tudi 
letos. V petek, 5. maja ob 12.00 uri se bo namreč začela akcija 
poimenovana 10.000 rož za 10.000 Izolanov. Tako kot je že v navadi 
bodo delavci Komunale med Izolane razdelili veliko število lončnic, 
ki bodo vsaj do jeseni krasile okna, balkone in vrtove našega mesta 
in podeželja.
Seveda bodo tudi tokrat s cvetjem obiskali vse krajevne skupnosti po 
naslednjem razporedu:
12.00 Park Pietro Coppo
14.00 Otroško igrišče Livade 
15.30 Otroško igrišče 
Jagodje
18.00 Zadružni dom Korte
Akcija je vsekakor dobrodošla 
in mnogi Izolani jo nestrpno 
pričakujejo, mi pa pogrešamo 
njeno nadaljevanje, to je 
ocenjevanje najlepše urejenih 
balkonov in vrtov, ki je 
svoj čas prinesto tudi naj lepše 
urejeno ulico. Žal je po začetnem navdušenju želja po organizaciji 
tega ocenjevanja upadla, na najlepšo ulico (Tartinijevo) pa spominja 
le še ta zbledela tabla.

ČISTIMO Z OBČINO IN KOMUNALO
Takole so zapisali na skupnem vabilu županje in direktorja 
komuinalnega podjetja: Skrb za naše okolje se ne odraža samo z 
letnimi »očiščevalnimi akcijami« temveč je in mora biti prisotna 
vedno in povsod. Res pa je, da moramo sami biti vzor in 
pobudniki za skrb za naše okolje, temu je namenjena akcija, ki jo 
bomo z vašo pomočjo izpeljali 
v soboto, 6. maja 2006 s pričetkom ob 10.00 uri.
Dobimo se na parkirišču pred osnovno šolo Livade, od koder 
bomo s sprehodom po poti zdravja in prijateljstva (Parenzani) 
poskrbeli za čistejše okolje. Svoje delo pa bomo ocenili ob 12.00 
uri v osnovni šoli Livade. Veseliva se srečanja z vami

Breda Pečan, Marino Domio

NAŠ SPOMLADANSKI IZLET
Klub prijateljev Izole je tudi letos organiziral večdnevni izlet. Tokrat 
smo si izbrali Sarajevo, Mostar, Medjugorje, Dubrovnik, Makarska, 
slapovi Krke. Izlet je bil od srede 19. do nedelje 23. aprila.
Iz Izole smo se odpeljali zgodaj (4,00) zjutraj in pot nas je vodila 
preko mejnega prehoda Sočerga, preko Buzeta skozi predor Učka 
mimo Reke na avtocesto proti Delnicam in avtocesto proti Splitu. 
Hrvaško bosansko mejo smo prečkali v bližini Plitvic kjer smo prvič 
morali pokazati potne liste. Vozili smo se mimo Bihača, Travnika in 
drugi krajev do Sarajeva. Skoraj povsod so še vidne posledice 
nedavne vojne, kije divjale v teh krajih.

V Sarajevu nas je pričakal lokalni vodič, ki nam je slikovito prikazal 
sedanjo stvarnost Bosne in Hercegovine. Razkazal nam je center 
mesta, kjer so tudi še vidni znaki vojne, bili smo tudi na tržnici, kjer 
je bil izveden pokol nedolžnih ljudi. Obiskali smo Gazi Begovo 
džamijo, Medreso, fontano in židovsko sinagogo, večni ogenj in 
Baščaršijo. Prenočevali smo v lepem hotelu Sunce v predmestju 
Sarajeva Vogošča. Ob dobri večerji so nas zabavali domači 
muzikantje. Naslednje jutro smo se ponovno odpravili v mestu, popili 
smo dobro turško kavo na Baščaršiji in kupili nekaj spominkov. 
Pogledali smo čudovito Vrelo Bosne, ki je v tem času res veličasno. 
Nadaljevali smo pot mimo Jablaničkega jezera po dolini Neretve do 
porušenega mostu na Neretvi, ki je znan iz časa NOB, ko je Tito dal 
porušiti most, da je prevaral sovražnika in rešil na stotine ranjencev. 
Zal je spominski park precej zanemarjen in muzej zaprt.

V Mostarju smo si ogledali obnovljeni most čez Neretvo, ki so ga 
porušili Hrvati v zadnji vojni. Tudi tukaj je še veliko ruševin, 
ogledali smo si Džamijo, Turško hišo in druge znamenitosti tega 
prelepega orjentalskega mesta. Tudi čevapčiči v lepinji so bili zelo 
dobri pa tudi laško pivo imajo. Pot nas je vodila do znanega 
romarskega središča Medjugorje, ki je tipično turistično remarsko 
središče tega dela sveta. Namestitev v penzionu mercy je bila solidna, 
prav tako dobra večerja s pijačo, domače vino. Naslednje jutro po 
dobrem zajtrku so se nekateri povspeli na hrib prikazovanja, drugi pa 
so izkoristili čas za nakup spominkov oziroma dobro kavo.

Iz Medjugorja smo šli še vedno ob reki Neretvi do Metkoviča, spet 
smo prečkali bosansko - hrvaško mejo in prišli v dolino Neretve s 
lepini nasadi mandarin in drugega sadja. Po jadranski magistrali smo 
spet prišli v Bosno (Neum) tu smo imeli daljši postanek za kosilo 
oziroma oglede. Preko kontrolne točke smo prišli spet na Hrvaško na 
Dubrovniško riviero. Lokalne vodička (Slovenka) nam je razkazala 
Dubrovnik, ki je v glavnem obnovljen po vojni, ki je tu divjala 1991 
in 1992. V Dubrovniku smo prenočevali v hotelu Sumratin, kjer so 
nas počastili z dobro večerjo z dalmatinsko glasbo. Bilo je čudovito 
vzdušje saj smo praznovali tudi rojstni dan naše Zofke in Hristo je 
zaigral na orglice in plesal grški sirtakis.

Naslednje jutro smo zapustili Dubrovniško riviero in zapeljali do 
Stona, lepega srednjeveškega mesta, kjer je bila utrjena meja (že 
sedaj ohranjeni skoraj kilometerski obrabni zid s trdnjavami) med 
dubrovniško in beneško republiko. Nadaljevali smo pot v dolino reke 
Neretve, kjer smo se s posebnimi ladjami od spremljavi dveh godcev 
popeljali po delti do znane gostilne, kjer so nam pripravili dobro 
kosilo. Aperitiv s suhimi figami smo imeli že na ladji. Tu so izbirali 
tudi kraljico in kralja doline Neretve, ki sta prejela spominsko darilo.

V Makarski smo se namestili v lep obnovljeni desetnadstropni hotel, 
kjer so nas pričakali s šampanjcem in po večerji z živo glasbo samo 
za nas. Po obilnem samopostrežnem zajtrku smo se odpeljali v 
Trogir, si ogledali to lepo dalmatinsko mesto in nadaljevali pot po 
novi avtocesti do nacionalnega parka Slapovi Krke. Slapovi so 
čudoviti in spominjajo na znana Plitvička jezera. Po ogledu parka in 
prigrizku v lastni režiji smo se napotili proti domu po lepo speljani 
avtocesti Zagreb - Split.

Domov smo prišli pozno zvečer polni lepih vtisov in se razšli z 
željo, da gremo spet v jeseni morda v Beograd ali pa kam drugam. 
Na koncu ne smemo pozabiti našega požrtvovalnega voznika 
Lucijana, ki je z nami prevozil nad 1.700 kilometrov in naše vodnice 
Mojce, ki se je na potovanje zelo temeljito pripravila ter turistične 
agencije, kije pripravila program.

Zapis je pripravil Tonček (ki že načrtuje kakšen nov zanimiv izlet).
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KAPUČINO
Nogomet-3. SNL 
Zorica-Izola Argeta 1:0 11:01
Kranj - Stadion NK Zarica, gledalcev
60, sodnik Jug (Tolmin) . Strelci: 1:0 - 
Žinič (4).
Izola Argeta: Kalčič, Huremovič,
Sirotič (od 85. Lazar), Pahor, Begič,
Božič, Radovac, Zupan, Bašanovič (od
61. Mrak), Cerič, Bogatinov. Trener:
Aljoša Pucer.
Izolani so se tokrat proti pričakovanjem 
prvič v pomladnem delu z gostovanja 
vrnili praznih rok. Domači so zelo 
zgodaj povedli po slabem reagiranju 
izolske obrambe in se zatem na zelo 
slabem igrišču bolje znašli. Kljub temu 
so imeli gostje že v prvem delu več 
možnosti za izenačenje.
V drugem so nastopili še podjetneje, 
tako da je spričo njihovih mnogih 
priložnosti kazalo na izenačenje, a 
tokrat izolskim napadalcem ni uspelo 
zatresti nasprotnikove mreže. Bonifika 
ostaja na vrhu (39 točk) pred Brdi (37) 
in Avtopiusom Korte (34). Kljub porazu 
so Izolani ostali na 4. mestu (31), v 
nedeljo 30. aprila pa se bodo ob 17. 
doma pomerili z vodilno Bonifiko. Ob 
isti uri bodo Kortežani na Maliji začeli 
tekmo z ekipo Roltek Dob. BV
IZOLA ARGETA-BONIFIKA 1:1 (0:11
IZOLA - Mestni stadion, gledalcevv 100, 
sodnik Likič (Ljubljana). Strelca: Šmon 
(39), Bogatinov (56).
Izola Argeta: Rupnik, Zupan, Sirotič,
Pahor, Marič, Božič, Radovac, Mrak (od 
66. Lazar), Bašanovič (od 78. Begič),
Cerič (od 80. Maletič), Bogatinov. Trener: Aljoša 
Pucer.

Kljub precej razmočenem igrišču je bil ritem igre 
precej živahen. Do sredine polčasa sta bili moštvi 
enakovredni, zatem pa so domačini zlasti preko 
Bogatinova in Radovca izvedli serijo zelo dobrih, a 
nerealiziranih priložnosti. Gostje niso imeli 
nevarnejših akcij, Rupnika pa so skušali presenetiti 
s streli od daleč, kar je pred odhodom na odmor 
uspelo Šmonu. Izolani so že v uvodnem delu 
nadaljevanja začeli boj za izenačenje in ga kmalu 

zatem z lepim zadetkom njihovega najboljšega 
strelca tudi dobili. Takoj zatem je idealno 
priložnost za vodstvo zapravil Mrak, ki je bil sam 
pred Tufekčičem, a je preblago streljal. Bonifika je 
edino resnejšo možnost v tem delu imela šele pred 
koncem srečanja, a je močan Radujkov strel z 
desetih metrov Rupnik ubranil. Izolani so tokrat 
kljub oslabljeni postavi prikazali več od Koprčanov 
in bi si zaslužili komplet točk.
Na vrhu sta z enakim številom točk Bonifika in 
Brda (40), Kortežani so s težko priborjeno točko 
tretji (35), Izolani pa mesto niže (32). Slednji bodo 
v nedeljo gostovali pri Adriji in upati je, da ne 
bodo ponovili napake z zadnjega gostovanja. 
Kortežani pa bodo že v soboto popoldne igrali v 
Radomljah proti tamkajšnji ekipi Kalcer Vodoterm. 
Srečno obema! BV

Avtoplus Korte: R. Dod 4:4 (1:2]
Na Maliji je Dob po desetih minutah že vodil z 
2:0, nato pa sta obe ekipi ostali v polju le z 
desetimi igralci. Ko je bil pri Avtoplusu izključen še 
Furlanič, se je zazdel dvoboj izgubljen, a je Alen 
Lizalovič pred odmorom znižal zaostanek. V 
nadaljevanju je najprej Cerar za goste dosegel še 
svoj drugi in tretji gol, kljub zaostanku s 4:1 pa se 
domačini niso predali, tudi Lizolovič je zadel še 
dvakrat, za izenačenje pa je ob izteku poskrbel 
Dean Peršič.

Namizni tenis
V soboto in nedeljo je na Ptuju 
potekalo 15.državno prvenstvo RS za 
kadete in kadetinje posamezno in v 
dvojicah.
Prvenstvo je postreglo tokrat žal z 
nekaj presenečenji. Prva nosilka in 
prva favorotinja prvenstva Kristin 
Fatorič je klonila v finalu gladko 0/3 
proti domačinki Vesni Rojko iz 
Ptuja. Kristin je do finala odigrala 
prepričljivo pa tudi v dvojicah ji je 
vse šlo. Le v finalu so ji povsem 
popustili živci. V glavni del turnirja 
med 24 najboljših se je uvrstila še 
Maja Grizelj.
Pri kadetih je Luka Argmti klonil v 
četrtfinalu 0/3 proti kasnejšemu 
državnemu prvaku Žibratu iz Murske 
Sobote. Blaž Petrina pa je tudi tokrat 
izgubil za uvrstitev med osem proti 
kasnejšemu finalistu Slodeju iz Mute 
z rezultatom 0/3.
V igri dvojic sta Kristin Fatorič in 
Maja Grizelj izgubili šele v finalu. V 
tesni tekmi sta klonili šele v petem 
setu 12/14 proti Pvlinovi in Siličevi iz 
Iskre Avtoelektrike. Luka Argenti in 
Blaž Petrina pa sta se uvrstili med 
osem najboljših.
V mešanih dvojicah sta Kristin Fatorič 
in Matic Sl odej iz Mute brez 
izgubljenega seta osvojila državni 
naslov. Luka Argenti in Maja Grizelj 
sta se uvrstila med osem najboljših. 
Med 32 najboljših pa sta se uvrstila 
Blaž Petrina in Urška Bemetič.

Rokomet-1.B. SRI-zahod 
ISTRABENZ PLlNI:ATOM KRŠKO 27:36113:171
Rokometna dvorana v Kraški ulici, gledalcev 50 
Istrabenz plini: Kevič, Škrbič (1), Cetin (3), Kleva, 
Redžič (1), Čebulj, (2), Stepančič (1), Vidali, 
Čosič (10), Velušček, Srabotič U. (2), Zeger, (1), 
Rokvič (6), Srabotič M.
Atom Krško: Božič, Urbanč (5), Šerbec (4), 
Kovač (7), Šebalj (6), Zorič (1), Brili, Drnovšek 
(5), Cehte (6), Voglar (1), Slamar (1)
Sedemmetrovke: Izola 4/3, Krško 3/3 
Izključitve: Izola 6 minut, Krško 6 minut 
Izolani so za konec prvenstva izgubili, žal z 
najslabše odigrano tekemo v prvenstvu 05/06. Res, 
da tudi zmaga nebi bistvenov spremenila stvari, bi 
pa vtis bil sigurno lepši. Že predhono kolo in 
poraz v Grosuplju je nakazal, da izolski
rokometaši ne premorejo več tekmovalnega duha. 
Proti Krčanom so tekmo slabo začeli in jo tudi 
tako končali. V celi tekmi so uspeli samo dvakrat 
rezultat izenačizi, 1:1 in 11:11. Gostje, v ekipi jih 
je bilo samo enajst, so ponujeno samo vzeli. 
Izolanom se je preveč mudilo, napade so prehitro 
in netočno zaključevali, na vračanje v obrambo pa 
so pozabili. Tudi sodelovanje in vzpodbujanje med 
igralci ni bilo na pravem nivoju. Končne ocene in 
analize bodo sledile. Osnovni cilj, obstanek v ligi 
je dosežen, vendar, nadaljevanje zahteva 
spremembe. Kakšne in kolikšne bodo te 
spremembe ostaja poletna naloga za celotno 
društvo. (Žarko Kovačič)

^ POGLED 
S STRANI

/2- -p piše ŽARKO
'tfhI"'1 -70 TZ rmnpinn Č tp/prr-f

Zopet so nas prazniki malce raztegnili, aktivnosti pa je 
bilo vendar več kot dovolj. Morda je najbolj pomemna 
novica ta, da je RZS končno dobila »glavo«. Nekaj čudi, 
namreč ponovno bo vse v rokah »najboljšega soseda«. 
Še bolj čudi odločitev o tem , kdo bo vodil 
reprezentanco. Samo vršilec dolžnosti, Kamenica, naj bi

reprezentanco vodil dva meseca. Pomembni kvalifikacijski 
tekmi se jemlje preveč na lahko, Kamenica je z ekipo 
Pral res enkrat vzel naslov Celjanom, toda reprezentanca 
je nekaj več.Tudi stroka ni navdušena nad izborom, torej 
je ozadje še bolj zapleteno.Nihče od domačih, na razpis 
se je prijavil le nekdanji selektor Jeras, nima volje za 
prevzem ekipe. To, da v sami reprezentanci ni vse tako 
kot treba, ni nobena skrivnost in pri vsem imajo igralci 
največ masla na glavi. Več kot neuspehov se je bati 
nediscipline in ravni tega se ne upa nihče prevzeti. 
Nadaljuje se državno prvenstvo v obeh skupinah. Po 
remiju Hrpeljcev v Kopru, novo presenečenje. Velenjčani 
so aktualne prvake obilno premegali in napovedali, da bo 
zaključek še kako zanimiv. Tudi v dragi skupini, za 
obstanek, veliko zanimivega in verjetno bodo zadnje 
tekme dale odgovor, kdo bo izpadel. Končano je 
prvenstvo v 1. B ligi. Izolani so ostali v ligi in s tem so 
zadovoljni. Za vsčm, kar jih je spremljalo, je morda 8. 
mesto le uspeh, vendar mislim, da je ekipa sposobna

bistveno več. Kako vse skupaj dvigniti, ni nobena 
skrivnost.
Vse se vrti okoli denarja. Žal ostajamo osamljeni in vrh 
se odmika.
Veliko je dilem in razprav, kaj je prav. Uspehi so 
pogojeni z nagradami in to v raznih oblikah. Tako 
pridemo do tega, da od fantov niti ne moremo zahtevati 
»nemogoče«. Kakšna razlika s turnirjem veteranov, kjer 
si vsak igralec sam plača, da sploh igra. Vmes so še 
oprema, potovanja. Tudi letos so veterani in veteranke 
razgibali prvomajske praznike v Izoli. Snidenje starih in 
novih znancev, zagrizeni boji, predvsem pa znanje in 
izkušnje, tako da bi veliko teh še danes lahko odigralo 
kakšno prvenstveno tekmo. Koliko bi šele izkušnje 
veljale v mladosti?

www.goldenindex.com
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I zolske rokometašice spet med najboljšimi
V preteklem vikendu, so se zaključile polfinalne tekme v vseh starostnih 
skupinah. Izolanke zopet dokazale, da so v samem kvalitetnem vrhu 
slovenskega rokometa.

Kadetinje - IZOLA ARGETA : OLIMPIJA 25:16
Kadetinje Izole so v zadnji tekmi doma premagale ekipo Olimpije in si 
tako brez poraza zagotovile nastom na finalu državnega prvenstva. 
Izolanke so celo tekmo vodile in brez večjih težav premagale 
drugouvrščeno ekipo iz Ljubljane. Prav vse igralke so rdobile svojo 
priložnost in jo tudi dobro izkoristile. Lahko rečemo, da imamo spet 
generacijo kvalitetnih igralk, ki že trkajo na vrata članske ekipe. Finale 
državnega prvenstva za kadetinje bo v soboto, 6. maja v Izoli.
Za Izolo so igrale: Lugarov Tea, Bajrektarevič Ajda 4, Hiršel Rebeka 1, 
Jačimovič Dejana 2, Maslo Spela, Poropat Sabrina 3, Marjanovič Maja
3, Udovič Asja 2, Derdaj Aleksandra 2, Smodiš Lili 2, Perič Ana, Viler 
Mersedes, Tomič Mateja in Barič Anja 6.

Starejše deklice - IZOLA ARGETA : NOVO MESTO 21:13
V derbiju kroga so Izolanke pod vodstvom prof Dušanke Čuk premagale 
ekipo iz Novega Mesta in se jim tako odolž.le za nezaslužen poraz v 
Novem Mestu. Po izenačeni borbi v prvem polčasu so Izolanke v 
nadaljevanju zaigrale mnogo bolje in na koncu zasluženo visoko 
zmagale. Natančna je bila Maja Marjanovič, ki je bila 100% pri 
izvajanju 7m (7/7), poleg ostalih pa se je izkazala vratarka Špela Maslo. 
Izolanke so se tako uvrstile v finale državnega prvenstva, ki bo 13.in 
14.maja v Izoli.
Za Izolo so igrale: Špela Maslo, Čebulj Sabina, Hrvatin Karin, Udovič 
Asja 3, Sušelj Sara, Šmodiš Lili 1, Marjanovič Maja 12, Viler Mesedes
4, Zerial Valentina 1

Mlaiše deklice A - IZOlt ARGETA: ANUBIUS KOČEVJE 27:9
Mlajše deklice A, za katere igrajo v glavnem mlajše igralke, so uspele 
doseči prvo zmago. Tokrat so visoko premagale vrstnice iz iLočevja in 
osvojile tretje mesto v polfinalni skupini.
Za Izolo so igrale: Mamilovič Kety, Strelec Ana, Jazbec Tjaša 2, Mateja 
Baltič 5, Lenarčič Katja 4, Štefanec Doris 7, Lozar Barbara 2, Boljat 
Donna, Perič Matejal, Čauševič Sabina 5, Jagurdija Amina, Stojičič 
Nikolina.

Mlajše deklice B - IZBLA ARGETA: ANUBIUS KBČEVJE 26:15
Mlajše deklice B so brez poraza prepričljivo osvojile prvo mesto v svoji 
polfinalni skupini. Tudi za njih lahko rečemo, da gre za vrhunsko 
generacijo, ki pod vodstvom trenerke Mare Šolaj a kaže lep napredek. Ob 
hitri in in učinkoviti Sbrini Čauševič so izkazale še levoroka šuterka 
Doris Štefanec, precizna Mateja Perič in organizatorka Amina Jagurdžija. 
Finale mlajših deklic B bo nravtako v Izoli. 20 in 21 mai a.

Za Izolo so nastopale: Štojičič Nikolina, Štefanec Doris 4, Kovačevič 
Ema 1, Kričej Pia, Lozar Barbara, Anja Mattica, Boljat Donna, Perič 
Mateja 5, Čauševič Sabina 13, Jagurdžija Amina 3, Čebulj Barbara, 
Vasiljkovič Noemi

IZOLANKE DVAKRAT PRVE V AMSTERDAMU
Velikonočne praznike so izolske rokometašice preživele v Amsterdamu. 
Na turnirju, ki je potekal v bližini Amsterdama sta nastopali dve ekipi 
Izole (mladinke in kadetinje). Izolanke so bile prepričljivo boljše od vseh 
nasprotnic in osvojile prvo mesto v obeh kategorijah. Zanimivo je bilo, 
da so se vse tekme odvijale na odprtih igriščih in tako so Izolanke prvič 
odigrale tudi tekmo v dežju (kar je nekoč bilo normalno). Na srečo smo 
si Amsterdam ogledali dan prej ko je bilo lepo sončno vreme. Po 
dvournem vodenem ogledu z ladjo smo se sprehodili po mestu, ki se 
ponaša s čudovito arhitekturo, muzeji in ostalimi zanimivosti.
Za mladinke so nastopale: Eneja Culina, Ines Kaltak, Doris Frank, Mojca 
Šimer, Anja Barič, Valentina Lesnik, Nikolina Gatarič, Sabrina Poropat, 
Tea Lugarov in Mery Karajkovič (z mavcem na nogi le gledala ). Za 
kadetinje so igrale: Špela Maslo, Mersedes Viler, Aleksandra Derdaj, Ana 
Perič, Dejana Jačimovič, Sabina Čebulj, Maja Marjanovič, Žerial 
Valentina, Karin Hrvatin, Asja Udovič, Mateja Tomič in Lili Smodiš

BBZ SLBVENSKA ISTRA KBPER
BBM9ČNB PRVENSTVU - MLABINCIPBSAMEZNB 2886
NIK8LA D6RBEVIČ SPET PRVAK
Prizadevni člani BK Korte so, dne 30.04.2006 ob 09.00 uri izpeljali 
območno prvenstvo za mladince »posamezno«. Zaradi dežja je
tekmovanje potekalo v balinarski dvorani Luke Koper v Kopru.
Tekmovanja se je udeležilo sedem mladincev iz klubov BK Korte (pet), 
BK Antena Portorož (eden) in BK Trta Sv. Anton (eden). V OBZ
Slovenska Istra je registriranih 13 mladincev, vendar se nekateri iz 
neznanih razlogov niso udeležili tekmovanja.
Naslov prvaka je prepričljivo osvojil in ubranil lanskoletni naslov; član 
BK Antene Portorož, Nikola DORDEVIČ, ki je v finalu premagal člana 
BK Trta Sv.Anton, ERZETIČ Tomaža z rezultatom 13:02. V klubskem 
obračunu članov BK Korte je ZIMERMAN Rok premagal MEDOŠ
Janija z reziltatom 09:04.
Predsednik BK Korte, Miran Kleva je prvim štirim uvrščenim podelil 
praktične nagrade.
DORDEVIČ Nikola - Antena Portorož, ERZETIČ Tomaž- Trta Sv.Anton 
in ZIMERMAN Rok - Korte so si priigrali nastop na polfinalu 
državnega prvenstva, ki bo dne 14.05.2006 v Kortah.

BRŽAVNB PRVENSTVA V GIMNASTIKI
V Športni dvorani Drska v Novem mestu se je odvijalo finale 
Državnega prvenstva v gimnastiki za osnovne in srednje šole na katerem 
je sodelovalo preko 150 finalistov iz Slovenije in zamejstva, (vsi so 
opravili že področno tekmovanje in polfinale).
Posamezno sta bili na 3. mestu: med starejšimi deklicami Ana Janko iz 
OŠ Cirila Kosmača Piran in Kety Kodrič iz OŠ Dante Alighieri Izola, 
na 4. in 5. pa Teja Rodošek in Katja Povše iz iste šole.
Posamezno so stopile na zmagovalne stopničke:
Na prvo mesto Marija Lanč, Gimnazija Koper in na drugo Sara Herceg, 
Ekonomska šola Koper. Na 4. mestu je bil Borut Gregorič iz Srednje 
gostinske in turistične šole Izola.

KOŠARKA NAM POŽENE KRI PO ŽILAH
V soboto, 22. 4. 2006, so izolski najmlajši košarkarji letnika 1997 in mlajši 
odigrali tri tekmi v okviru Obalno-kraške košarkarske lige v Sežani. Proti 
ekipi iz Postojne so zaradi zaspane igre in premoči nasprotnika izgubili z 12 : 
29. Proti košarkarjem OŠ JPV iz Kopra pa so se zbudili in zmagali z 26 : 9.
V treji teloni proti Sežančanom so se dokazali z borbenostjo in premagali 
precej višje nasprotnike.
V belih dresih so igrali Izolani: Nermin Alibabič, Lucas Bandelj, Tim 
Cerkvenik, Taira Čatakovič, Jan Čermelj, Meta Černač, Marko Hiršel, Rok 
Komac, Sebastjan Markežič, Maj Mittendorfer, Damjan in Katrina Sterchi.
V soboto, 29. 4. 2006, smo košarkarji in navijači KK Izola potrdili, da je tudi 
zabava del košarke. Igralci letnika 1994 in mlajši so se skupaj z družinami 
odpeljali v Maribor, da bi se v prijateljski tekmi srečali s košarkarji KK 
Maribor. Izolani (Tadej Cerkvenik, Bojan Jelic, Martin Mittendorfer, Aljaž 
Novak, Matija Radanovič, Klemen Skočir, Timotej Špoljarič, Peter Volk) so s 
tesnim končnim izidom dokazali, da trdno trenirajo pod vodstvom treneija 
Gregorja Vračka, saj so bili Mariborčani boljši od njih le za tri točke. Za 
borbenost in dobro igro so naši na koncu dobili pokal. Po besedah direktorja 
košarkarskih reprezentanc Slovenije, Toneta Krumpa, vladajo med udeleženci 
"gotovo v prvi vrsti užitek in veselje ob igri košarke.J.M.
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Slovenski dnevi knjige

MNOŽICA OBISKOVALCEV MESTNE KNJIŽNICE
Tudi letošnje dneve knjige smo v knjižnici pospremili s pestrim 
programom prireditev. V torek in v sredo so otroci lahko prisluhnili 
ljudskim pravljicam v slovenskem in italijanskem jeziku in doživetja 
ob poslušanju tudi likovno izrazili. V sredo zvečer je novinarka radia

Koper Nataša Benčič vodila 
zanimiv pogovor z gostjama 
Mileno in Metka Ferlič, 
Slovenkama na Norveškem. 
Pripovedovali sta o življenju, 
navadah in običajih na 
Norveškem, o podnebju, 
pokrajini in ljudeh, o knjigah in 
knjižnicah, o hrani in praznikih, 
o dolgih dnevih in dolgih 
temnih nočeh, o norveškem 

jeziku, o razlikah med slovenskim in norveškim načinom življenja. 
Pripovedovali sta preprosto, sproščeno in marsikdaj smo se jima 
veselo nasmejali. Srečanje z njima so pripravili člani Studijskega 
krožkaSkozi druge kulture spoznavamo sebe.
V sklopu četrt
kovih mesečnih 
srečanj z zanimi
vimi Izolani je bil 
naš gost nekdanji 
župan mesta Izola, 
zdaj pa naš zvesti 
član in strasten 
bralec Zvonko 
Grahek. Pogovor 
z njim je prav 
tako vodila Nataša 
Benčič.
V petek dopoldan smo razveselili več kot sedemdeset šolskih otrok:
dmgošolčke iz osnovne šole Livade in prvošolčke iz osnovne šole 
Vojke Smuč. Na obisk smo povabili pisateljico, slikarko in 
ilustratorko Mojco Osojnik. Mojca Osojnik je avtorica knjig To je 
Ernest, Hiša, ki bi rada imela sonce, Polž Vladimir gre na štop in 
Kako je gnezdila sraka Sofija. Ilustrirala je še mnoge druge knjige 
ter pesmice in pravljice v revijah Ciciban in Cicido. Za svoje delo je 
že kot študentka prejela univerzitetno Prešernovo nagrado, nato 
nagrado Hinka Smrekarja, nagrado za likovno ustvarjanje na Dunaju, 
častno priznanje na Japonskem in Levstikovo nagrado. Srečanje s 
pisateljico je pripravila mladinska knjižničarka Nives Kaligarič, ki je 
tudi vodila pogovor z gostjo. V proštom čitalnice, praznično 
okrašenem s pomladnim cvetjem, baloni in papirnatimi ptički, ki jih 
je Nives sama naredila, nam je zelo prijetna sogovornica 
pripovedovala o svojem življenju, ustvarjanju in delu. Knjižničarka 
Nives in radovedni otroci so ji postavili nešteto prisrčnih vprašanj. 
Koliko si bila stara, ko si napisala prvo knjigo? Kaj si rada brala, ko 
si bila majhna? Kdaj si se odločila za ta poklic? Ali si rada risala
že, ko si bila majhna? Si lahko čečkala po stenah, ko si bila še
otrok? Si poročena? Imaš otroke? Ali svojim otrokom bereš pravljice? 
Si kdaj pomislila na kak drug poklic, potem si se pa odločila, da boš 
še naprej slikarka in pisateljica? Si kdaj napisala kakšno smešno 
knjigo? Imaš svojo sobo, kjer slikaš? Kdaj najraje pišeš? Ali so te k 
ilustriranju knjig povabili, kdo in kdaj? Kje dobiš zamisli za svoje 
knjige? Rada potuješ? Kje vse si že potovala? Ali delaš tudi za
časopise in za odrasle? Si kdaj narisala kakšen strip? Koliko časa
porabiš za eno slikanico? S kakšnimi barvicami najraje rišeš? Kdo te 
je pri delu spodbujal? Katere domače živali imaš? Si bila kdaj v

Ameriki in si obiskala kakšno 
indijansko vas? Kaj rada bereš? ...
Ob koncu srečanja je gostja 
izžrebala nekaj srečnih nagrajencev, 
ki jim je knjižnica ob dnevih 
knjige podarila knjige in barvice. 
Od gostje smo se poslovili s 
knjigo Popotovanje po Slovenski 
Istri in šopkom majnic, oljčnih 
vejic in rožmarina ter z željo, da

bi se še kdaj srečali. Tudi učiteljice so dobile šopke travniških 
cvetlic, otroci so se posladkali s pecivom in bonbončki ter s seboj 
odnesli pisane balone. Malčki iz vrtcev, ki navadno prihajajo k nam 
na pravljični obisk, se tokrat zaradi bolezni vzgojiteljice v knjižnici 
niso oglasili. Pa bodo še prišli. V soboto je gospa Kastelic Ana v 
vitrino ustvarjalnosti postavila na ogled svoje fotografije galebov ter 
zanimive in izvirne izdelke iz stekla, kamenčkov, storžev, školjk in 
drugih materialov. Vabljeni ste k ogledu! O gospe Ani in o razstavi 
kaj več naslednjič.
Vabljeni ste tudi k ogledu nove slikarske razstave umetnika Zorka 
Dežjota z naslovom Izola. Na teh platnih je mojstrsko upodobil 
izolske ulice in hiše, pristanišče, barke, oblake in morje.

Spela Pahor

V POČASTITEV PRAZNIKA
V četrtek, 27.aprila 2006 so praznik, posvečen slovenskemu uporu 
proti okupatorju, obeležili tudi pevci skupine VAL MORJA in 
MARINAIO BEND iz Doma upokojencev Izola.
Proslavo z njihovim kulturnim 
programom je v hotelu Delfin 
spremljalo okoli 400 poslušalcev, med 
katerimi so bili tudi številni Izolani.
Pevci so pod vodstvom Marjetke 
Popovski odpeli nekaj najbolj poznanih 
slovenskih ljudskih pesmi, drugi del 
programa pa je bil posvečen prav 
prazniku in po nagovoru pevovodkinje so pevci odpeli veliko 
partizanskih pesmi, katerim so se pridruževali tudi prisotni poslušalci.
Nekateri med njimi so med prepevanjem vstajali in s tem počastili pevce 
in njihove pesmi ter se po končanem kulturnem programu zahvalili 
stanovalcem Doma upokojencev Izola za čudovito izpeljan večer z željo 
po ponovnem srečanju.

Pevci bodo znova zapeli
Lani smo primorski pevci prvič proslavili 60. letnico 
konca preganjanja slovenske besede in pesmi na 
Primorskem, z naslovom PRIMORSKA POJE SVOBODI. 
To pomembno obletnico bomo tudi letos ponovno 
proslavili v petek, 5. maja 2006 ob 21 uri.
Da bi to pomembno obletnico kar se da slovesno proslavili, predlagamo, 
da se ponovno vsi primorski zbori zberejo na trgih, dvoranah, gostilnah, 
krajevnih skupnostih skratka povsod, kjer krajevne možnosti to dovoljujejo.
Na kraju, ki ga boste izbrali zapoje zbor domačega kraja ali po skupnem 
dogovoru tudi več zborov iz samega kraja in okolice. Zaželeno je, da se 
povežete s krajevno skupnostjo in naredite »fešto« s krajani, ki želijo 
proslaviti to pomembno obletnico.
Drage pevke, pevci, zborovodje pripravite praznik primorskega petja in naj 
se oglasi pesem istočasno po celotni Primorski! Število in program pesmi 
ni obvezen, prepuščeno je vsakemu zboru. Vabljeni šolski, posvetni, 
cerkveni zbori skratka vsi, ki želijo sodelovati. Če je pihalni orkester v 
kraju, ga povabite k nastopu.
Torej zapojmo dragi primorski pevci, da se bo daleč slišalo, kajti pred več 
kot 60 leti to ni bilo mogoče!

Tajnik ZPZP, Ivan Tavčar
____________________________________________ Predsednik ZPZP. Rudolf ŠIMAC



Kino Odeon
ob 19.00 - družinska komedija VELIKA DRUŽINA, VELIKO SMEHA

Režija: Adam Shankman / Igrajo: Steve Martin, Bonnie Hunt, Eugene Levy 
Tom in Kate se veselita prihajajočih poletnih počitnic, kijih nameravata skupaj z 

dvanajstimi otroki preživeti v naravi. Načrte jim pokvari tekmovalni Jimmy, ki s svojo prav 
tako številno družino tabori nedaleč stran.

ob 21.00 erotični triler - PRVINSKI NAGON 2.
Režija: Michael Caton-Jones / Igrajo: Sharon Stone, David Morrissey, Charlotte Rampling 

Pisateljica Catherine Tramell se iz San Francisca preseli v London, kjer se znova kmalu 
znajde na drugi strani zakona. Scotland Yard pošlje svojega najboljšega kriminalističnega 

psihologa Michaela Glassa, da bi ocenil njeno stanje, toda neustavljiva zapeljivka ga s 
pomočjo erotične napetosti hitro zvabi v mrežo spletk, prevar in umorov.

Kino Odeon
ob 19.00 - družinska komedija VELIKA DRUŽINA, VELIKO SMEHA

Kino Odeon
ob 17.00 - družinska komedija VELIKA DRUŽINA, VELIKO SMEHA

ob 19.00 KINO OTOK - Predstavitev letošnjega festivala 
in film presenečenja

ob 21.00 erotični triler - PRVINSKI NAGON 2.

• • NEDEUA 7. maj
Kino Odeon

ob 17.00 - družinska komedija VELIKA DRUŽINA, VELIKO SMEHA 
ob 19.00 erotični triler - PRVINSKI NAGON 2.

ob 21.10 - komedija - KARAVLA- Karaula
Režija in scenarij: Rajko Grlic / Igrajo: Toni Gojanovič, Emir Hadžihafizbegovič, Bogdan 

Diklič, Sergej Trifunovič idr. Leto 1987, majhna vojašnica JLA na meji med Makedonijo in 
Albanijo. Vodijo vedno opiti poročnik Safet, ki se odloči razglasiti izredno stanje in si zato 
izmisli, da albanska vojska pripravlja napad na Jugoslavijo - samo zato, da bi prikril svojo 
bolezen in odložil odhod domov. Stvar kmalu uide iz nadzora, saj častniki ne ločijo med 

lažjo in resnico, vojaki pa se odločijo pobegniti iz te norišnice.

• • PONEDELJEK 8. maj
Kino Odeon

ob 19.00 erotični triler - PRVINSKI NAGON 2.
ob 21.10 - komedija - KARAVLA - Karaula

Kino Odeon
ob 19.00 - komedija - KARAVLA - Karaula

ob 21.00 - KINO V ŽIVO - Večer z ustvarjalci 
AUFBIKS, ČREVA NA PLOT

Režiser: Miran Zupanič / Scenarista: dr. Janez Cvirn in Miran Zupanič / Dir.
Fotografije in producent: Aleš Šega 

Aufbiks! je igrani dokumentarec Mirana 
Zupaniča o zgodovinskih dogodkih v 

Celju. Je eden najdražjih dokumentarcev, 
posnetih pri nas v katerem nastopajo 

znani slovenski in avstrijski igralci ter 
preko 150 likov statistov. Film obravnava 
dinamiko nacionalnih odnosov celjskih 

Slovencev in Nemcev v zadnji tretjini 19. 
in začetku 20. stoletja. Temelj pričujočega 

scenarija je raziskovalno delo red. prof. 
dr. Janeza Cvirna in zlasti njegova knjiga »Kri v luft! Greve na plot! - Oris družabnega 
življenja v Celju na prelomu stoletja«. Gosti večera, ki bodo film predstavili so: režiser 

Miran Zupančič, scenarist dr. Janez Cvirn in producent Aleš Šega.

• • SREDA 10. maj
Kino Odeon

ob 19.00 - komedija - KARAVLA - Karaula
ob 21.00 - dokumentarni film - ČEŠKE SANJE - Česky sen 

Režija in scenarij: Vit Klusak, Filip Remunda 
Film Češke sanje je dokument naj večje potrošniške potegavščine, kar jih je videla Češka 
republika. Filip Remunda in Vit Klusak, dva izmed najbolj obetavnih vzhodnoevropskih 
dokumentaristov, se namenita raziskati psihološko in manipulativno moč potrošništva: 

ustvarita oglaševalsko akcijo za nekaj, kar ne obstaja. Češke sanje - hipermarket za boljše 
življenje! Dva tedna so ulice Prage nasičene z oglasi za izmišljeni hipermarket... Nagrade: 
Danska,2004, nagrada občinstva; LIFF, 2004, nagrada FIPRESCI; Češka, 2004, nagrada za 
najboljši češki dokumentarni film in nagrada občinstva - Kodak nagrada; Krakov festival, 

2005, nagrada Don Kihot...

Galerija LOŽA Koper gg! IH
iy r> 1 j jOto Rimele "Jeu"

- prostorska postavitev pia. f H
jHpSiv ■- v rnOmm

■

otvoritev, sobota 6.5. ob 19.00

galerija ALGA " SPOMINI "
vabimo vas na otvoritev razstave slik avtoriccMILENKE ARSEN 0 V
v četrtek, 4. maja ob 19.30.__________________________

Galerija HeVlliail PeČatiČ Piran
Pot v neznano
skupinska razstava članov HDLU Istre otvoritev, petek 5.5. ob 19.30

Mestna knjižnica Izola
vabi k ogledu nove razstave v vitrini ustvarjalnosti. Avtorica Ana Kastelic razstavlja 
fotografije galebov in izdelke iz stekla, kamnov, storžev, školjk, polžev in dragih materialov.

SOllCllcI IKOTclUcl. ulica Giordana Bruna 6. Izola

razstava LIKOVNO USTVARJANJE
likovnega krožka Univerze za tretje življensko obdobje pod mentorstvom Marlene Zorjan

Mestnajgalerija, Piran - Fotografska razstava
Intl IH H Oje tematska skupinska razstava, na kateri so predstavljena dela naslednjih

slovenskih avtorjev: Alexsandra Vajd, Peter Koštrun, Kiki Omerzel, Tanja Lažetič in Dejan Habicht, Sašo 
Vrabič, Tanja Verlak, Barbara Milavec, Jasna Klančišar, Jože Suhadolnik, Matjaž Wenzel, Špela Kasal, 
Manja Zore, Andrej Cvetnič, Arven Šakti Kralj Szomi, Barbara Ogrič.____________

galerija
ART SOCIETY
razstava
BERND WITTICINSKI

Cerkev SV «J ctliOllct na Šaredu nad Izolo
razstava fotografij '*r

"LEPOTE SLOVENSKE ISTRE" À
avtorja Dinka-Dominika Bizjaka
Razstava bo odprta vsako soboto in nedeljo od 15.00 do 18.00.

IzolaPalača MMZIOLI
Razstava slik PAESAGGI INCISI (vrezanepokrajine) slikarja

LIVIA CESCHIN
Organizator: Italijanska samoupravna narodna skupnost.in Italijanski inštitut za kulturo v Sloveniji.

IMAŠ NEKO POSEBNO ZNANJE?
BI TO ZNANJE RAD DELIL Z DRUGIMI?

IŠČEŠ NEKO POSEBNO ZNANJE?

LAHKO TI POMAGAMO!

OBIŠČI NAS V PROSTORIH SREDIŠČA ZA 
SAMOSTOJNO UČENJE IN BORZE ZNANJA V MESTNI 

KNJIŽNICI IZOLA
LAHKO NAS TUDI POKLIČEŠ NA 05/66 31 282 (284) 

ALI NAM PIŠEŠ NA izola@borzaznanja.si



Festival se vrača

Kino Otok 2006 se predstavlja
V v

Od 26. do 30. maja bo Izolo tretjič naselil Kino Otok, filmska 
kolonija vseh barv in kontientov. Letos bo potekal pod geslom 
Pokaži barve, družbeno politično vodilo izbora programa je bilo - 
upanje pogumnih, filmski moto pa bo: pojdi, kamor te vodi film.
Izola bo ponovno pravi filmski otok, ki bo, kot je lepo opazil Marcel 
Štefančič jr., prikazal tisto, česar vam celina noče pokazati. Kino Otok 
kot svobodno filmsko ozemlje!
Izola, Art kino Odeon, sobota, 6.maj ob 19. uri
Izolani bodo lahko kot prvi izvedeli vse skrivnosti tretjega festivala Kino 
Otok, no skoraj vse. V soboto 6. maja bo v Art kinu Odeon od 19. 
ure potekala predstavitev festivala, ki ji bodo dodali še posebno 
presenečenje, predpremiemo predvajanje enega izmed filmov iz letošnjega 
programa. Poleg celotnega programa, predstavitve gostov festivala in 
nekaterih novosti bodo za obiskovalce še sveži iz tiskarne na voljo tudi 
programski listi s kratkimi vsebinami, festivalskim umikom in vsemi 
ključnimi informacijami.
Izolski predfestivalski večer se bo nadaljeval v klubu KT1, kjer bo od 21. 
ure potekal dmžabni del večera skupaj s festivalom Združene igre 
narodov (festivala bosia letos potekala sočasno). Prek spleta se bodo z 
živo sliko in zvokom oglasili iz novega kulturnega mesta, ki nastaja v 
zapuščeni tovarni Roga v Ljubljani, (www.isolacinema.org)
Vstop je prost.

VPRAŠANJA PISATELJU VANJI PEGANU
Že nekaj časa se zavedamo, kako pomembno je že pri 
otroku razvijanje naklonjenega, spoštljivega in odgovornega 
odnosa do žive in nežive narave.
S tem namenom smo se tokrat odpravili v knjižnico in knjižničarko 
prosili, naj nam pomaga poiskati nekaj literature na temo varstva 
narave in okolja. Hitro nam je zbrala kup knjig, med katerimi je 
bila tudi zanimiva zgodba izolskega pisatelja Vanje Pegana 
»Citronček in Giovanin«.

Otrokom sem zgodbo 
prebrala s pomočjo 
lutke »Citronček«. 
Namenoma sem med 
zgodbo delala premore 
in otrokom postavljala 
vprašanja o vsebini, 
o tem kako si 
predstavljajo 
Giovanina, kaj nam je 
s to zgodbo želel 
sporočiti pisatelj, ali 
bi pri zgodbi kaj 

spremenili ... Želela sem jih spodbuditi k razmišljanju, ali se
tudi nas tiče zgodba Giovanina in kaj bi sami lahko storili, da 

bi se uresničila njegova želja. Ali bi morda oni želeli kaj 
sporočiti pisatelju. Ponovno sem ugotovila, da so otroci enkratni in 
da je njihovo razmišljanje preprosto in vendar zelo praktično in 
učinkovito. Ob vsej tej kopici razmišljanj , vprašanj, rešitev, idej 
otrok, sem sklenila, da vse to mora slišati tudi pisatelj zgodbe.
Zelo rad se je odzval našemu povabilu in tudi sam je bil
zelo presenečen nad izvirnostjo razmišljanja otrok. Ob predlogu 
otrok, naj knjigi doda dva lista in naredi srečen konec, pa je 
otroke pozval, naj vsak pri sebi doda tista dva lista in 
poskrbi, da za svoj prispevek k varstvu narave in okolja.

zapisala vzg Maja Kodarin

PRVOMAJSKA KISD & SHOTO FESTA
Od vedno so bile ideologije, so bili politični 
sistemi in so bile religije. In od vedno so se vse 
te zadeve prepletale s kulturnim dogajanjem 
določenega naroda ali preprosto območja. In 
kulturno dogajanje je od vedno bilo tesno 
povezano s prazniki, oziroma s praznovanjem 
nečesa, česarkoli pač. Tako smo bili v prejšnjem 
državnem sistemu prikrajšani za vse božiče, 
vnebovzetja in velike noči, smo pa zato imeli 
nekaj, kar v »civiliziranem« svetu ne pomnijo: 
huronsko, manično in žurersko navdihnjeno 
praznovanje delovskega dne, takoimenovanega 
prvega maja. To je bil dan, oziroma skoraj teden, 
ko so se vsi odpravili nekam, pa naj bo to piknik, 
proslava, koncert, festival ali pa preprosto na daljši 
sprehod. In vendar je od vseh praznikov še vedno 
ta »rdeči« prvi maj ostal tisti največji. Pa ne zaradi ideološkega pomena, ali ker bi 
poveličeval nekaj, karkoli, dmžino, posameznika itd. No, seveda povzdiguje 
delavski razred in je temu tudi namenjen, toda to se je s časom nekoliko izgubilo. 
Ostala nam je pač zavest, da ob prihajajoči pomladi, tam na začetku ta petega 
meseca v letu, se zgodi nekaj pomembnega in vsi takorekoč trepetamo v 
pričakovanju na ta dogodek.
In v ponedeljek je bilo celotno območje Shoto kluba dokaz, da je temu še vedno 
tako. Zgodil se je namreč festival v organizaciji aktivistov Shoto kluba in 
KIŠD-ja, ki je pritegnil v podbelvedersko dolino neverjetno število ljudi, predvsem 
mladine. Začelo se je seveda že okoli desete ure zjutraj, toda ne uradno. Takrat so 
namreč v edini izolski naravni amfiteater začeli kapljati prvi prvomajski navdušenci 
iz notranjega dela republike, pa tudi iz sosednjih držav. Uradno pa se je prireditev 
začela okoli treh, ko so ploščojahači KIŠD-ja zavrteli prve skladbe in terasa je kaj 
kmalu začela migati. Tam nekje se je začel tudi turnir v namiznem nogometu, 
oziroma kalčetu in dan je postajal tudi agonistično obarvano. Koncerti pa so se 
začeli ob šesti uri, ko je zunanjo teraso Shoto kluba (in s tem njene uporabnike) 
še prijetno grelo skoraj majsko sonce in malokdo si je upal le-to barantati za 
tričetrturno poslušanje prve skupine, italijanskih ska punkerjev Carry-All. Fantje so 
kljub temu dobro odigrali svoj set, nabrali so si tudi nekaj simpatizerjev toda ni 
bilo še čutiti tiste prave evforije. Ta je pa naskočila okoli sedme, sedme in pol, ko 
so na oder prihrumeli obalni proizvajalci nadzorovanega hrupa, ki se skrivajo pod 
nazivom Sensation. Še enkrat več so dokazali, da na obali so »zakon« in da jim je 
najlažja zadeva napolniti katerokoli okoliško dvorano. Čas bi bil, da bi se tega tudi 
sami zavedali. Kot tretji so na oder sramežljivo prikorakali ameriški Intelligence. 
Ta misteriozna zadeva, tej štirje glasbeniki izCobainovega Seattla so se izkazali za 
neverjetno odkritje. Ponavljajoči se ritmi, izjemno prikupne bas linije in 
nekontrolirani kitarski izbruhi so bili idealni temelj za pripovedovalni način 
razlaganja lastnih idej in misli. Polurni program te, na trenutke skoraj kakofonične 
zasedbe, je bil seveda nekoliko podaljšan s strani navdušenih poslušalcev, ki so za 
trenutek pozabili na šagrovski del fieste in se spustili v resno poslušanje te izjemne 
atrakcije. Naslednji pa so že bili gostje iz prekmurske, Kleemar. To je v bistvu 
projekt vodje Kleemarja, ki ga glasbeno podpirata dva člana kultnih Psycho-Path 
ter bobnar prav tako prekmurskih in prav tako izredno zanimivih, ne pa še kultnih, 
Sphericube. No, fantje so igrali eeee, zanimivo zadevo, pretežno elektronsko, malo 
tudi rokersko, vsekakor pa plesno. Večina prisotnih je seveda plesala, tisti bolj 
mistično usmerjeni pa so končno prišli na svoj račun. Kot zadnji so na oder 
priskakljali danski The Breakers. Rock'n'roll na deveto potenco! Izjemni danci so 
odigrali izjemen koncert, publika pa se ni izjemno odzvala, saj počasi se je začel 
čutiti maratonski program. Konec koncev, odmora dejansko ni bilo. Koncerti, 
drum'n’bass nabijanje na terasi, plesanje, čevapčiči, hmelj in grozdje, namizni 
športni turnirji in seveda nadpovprečno število rdečih, že močno preznojenih majčk, 
so bili dostojen okvir temu za naš prostor še vedno največjemu prazniku. Pa naj 
posamezniki rečejo kar hočejo. Prvega maja posameznik ne pomeni nič. Gre za 
slogo. In v temu je moč.

PETEK 05.05.2006 OB 22.30
P£$lf£ (ned) - indie songwriter 

Ci olili «irci (ned) - indie songwriter
Večer, ki nam bo postregel z dvema glasbenikoma iz dežele mlinov na 
veter, tulipanov in nerealiziranega nogometnega potenciala. Pfaff se je že 
prek kakšnim letom ustavil v Shoto klubu, takrat sicer še z dvema 
bobnarjema, in nam postregel z inteligentnim indie rockom. Sicer je poet 
in pisatelj, vsesplošni umetnik in glasbenik in ve, kaj je "lepo". Tokrat se 
bo pripeljal sam, prijel bo za kitaro ali pa za bobnarkse palčke in nam 
bo, ob pomoči prijatelja, ki se skriva za nazivom Gotthard in je idejni 
vodja, lahko celo boter nizozemske indie emo scene, polepšal uvod v to, 
čemur bi lahko rekli pomlad. Prispevek: 500 sit.

i - no wave

L 1 I I L 6 5.3006 ab 31.30shoto klub e«»! im di«« imi

SOBOTA 06.05.2006 OB 22.30
Gang gang dance (usa)

GGD so njujorška eksperimentalna zasedba. In so 
prekleto dobri. V njujorku redno razprodajo klube, 
kljub svoji ekscentričnosti in na trenutke hudi 
glasbeni nedojmljivosti. Zvočnemu ustvarjanju bi 
lahko seveda rekli no wave, lahko bi pa bil tudi free 
jazz, ali pa mystični holokaust. Lahko bi bila tudi 
elektronika. Skratka, vsega so zmožni in to je huda 
odlika. So seveda primerni glasbeno bolj zahtevnemu 
poslušalcu, takšnemu, ki je videl že dosti, slišal še 
več in je slušni aparat pripravil tudi na nekaj 
nekonvencionalnega. Na nekaj težkega, 
improviziranega, tehničnega in na kancu tudi zelo 
lepega. O njih pravijo v tisku, da so našli g-točko 
vesolja. In lepo bi bilo, da bi jo tudi nam pokazali. 
Prispevek: 10OP sit. ____________________________

12



Partnership per lo 
sviluppo e lo Stato 

del benessere sociale
Lo chiamano “accordo sulla partnership 
per lo sviluppo L ’hanno sottoscritto tutte 
le formazioni politiche parlamentari 
slovene, compresi i deputati minoritari, 
escluso il maggior partito di opposizione, 
il Partito Liberaldemocratico di Jelko 
Kacin.
Francamente, mi sentirei pitia mio agio se 
mi venisse consentito di chiamarlo 
un’"accordo sull'inciucio", non fosse 
altro perché, in democrazia, continuo a 
rimanere dell’opinione che chi governa 
deve governare, e chi è all’opposizione 
deve controllare chi governa e, 
all’occorrenza, gridare al lupo!
Ma ve l’immaginate maggioranza e 
opposizione che, dì comune accordo, 
stabiliscono iparametri sul futuro sviluppo 
della Slovenia? Con la nostra antica e 
saggia mental ita istriana potremmo anche 
interpretare I ’accordo come una precisa 
volontà a far sì che non smetta mai di 
piovere!....
E, mi sia consentito anche questo piccolo 
e innocuo sfogo: che cavolo ha il nostro 
deputato da dichiarare, come testimonia 
il maggior quotidiano sloveno, che nella 
soluzione dei problemi legati allo sviluppo 
è necessario conseguire il consenso: nei 
nostri confronti il consenso è ormai totale 
da oltre mezzo secolo, ed i risultati si 
vedono.
Noi che siamo sempre stati per lo Stato 
sociale al servizio dei cittadini, per forza 
non possiamo non essere allarmati: già 
all’indomani della firma del “Patto” il 
Parlamento affronta la Legge per tassare 
gli immobili e gli immobili, prima casa e 
automobile compresi.
E, infine, alla sincerità di queste formazioni 
che giocano all’inciucio non ci credo 
proprio! Come sarebbe possibile crederci, 
tra l'altro, quando annunciano che 
introdurranno il dazio sull’olio d’oliva 
maggiorato di ben sedici volte! Forse a 
quelle altitudini non lo sanno, ma l’ulivo 
(non quello politico italiano), ma quello 
istriano che va al torchio, ha sfamato le 
nostre popolazioni e non solo quelle per 
qualche secolo. Ed ora che, finalmente, la 
pianta sta tornando a ricoprire i nostri 
campi, eccoti l’inciucio a batter cassa.

Silvano Sau

Inaugurato il Mandracchio on line
Nella sala del piano nobile di Palazzo Manzioli, alla presenza del Console Generale d'Italia 
a Capodistria Carlo Gambacorta, venerdì 21 aprile scorso è stato presentato il giornale 
online della Comunità Italiana di Isola www.ilmandracchio.org.

La redazione del foglio della Comunità italiana 
di Isola II mandracchio, dopo poco più di un 
mese di preparativi, ha presentato oggi 
pomeriggio a Palazzo Manzioli la sua nuova 
creatura: la versione online del giornale.

Nel corso della serata i convenuti, con il 
supporto determinante di Mario Sancin, titolare 
della ICon Advertising di Aurisina, che ha 
avuto il coraggio di introdurre la redazione dei 
segreti dell’informazione online, hanno avuto 
occasione di verificare le grandi potenzialità 
che il nuovo strumento può offrire alla 
Comunità Italiana, ma anche a tutta la 
cittadinanza. In questo modo Isola si inserisce 
direttamente nel mondo virtuale dell’ 
informazione via Internet.

Una volta, sembra ormai qualche secolo fa, ma 
si era comunque nell ’altro secolo, si diceva che 
un avvenimento non esisteva se non ne aveva 
parlato la radio. Oggi possiamo ben dire che 
una realtàpraticamente è come se non esistesse 
se non è inserita nel mondo di Internet. E non 
importa quanto grande sia questa realtà. 
Importa, invece, lo spazio che riesce a 
conquistarsi nel mondo dell’informazione: 
anche perché - ne siamo convinti - il villaggio 
globale è ormai una realtà.
Le grandi città, le grandi e ricche megalopoli 
che si aggiudicano incondizionatamente leprime 
pagine delle riviste a colori e delle quali 
l ’urbanista italo-americano Luigi Diserio, che 
ha stilato la propria personale classifica delle 
migliori skyline del mondo, si trovano certamente 
ai primi posti anche nelle potenzialità di 
comunicare con questo villaggio globale. Ma 
anche le piccole realtà possono e devono 
inserirsi in questo discorso e pretendere uno 
spazio proprio, in nome del presente, ma anche 
del passato e, forse, soprattutto del futuro.
D'accordo New York, Singapore, Tokyo, Seoul, 
Kuala Lumpur, Londra, Roma: meritano di 
esser viste e conosciute.
Ma perché non la nostra Isola d'Istria? Per 
numero di abitanti e per estensione tanto piccola 
da esser appena visibile sulla carta dell ’lstria: 
immaginarsi su quella dell’Europa o 
dell ’Universo. Però, volete mettere lasuastoria 
a confronto con quella di una Seoul? Quando il 
cartografo isolano Pietro Coppo disegnava la 
prima carta geografica dell’Istria e, 
contemporaneamente, anche quella del 
continente americano appena scoperto, 
dov ’erano New York, Chicago, anche la stessa 
Londra?
Con l’inaugurazione del giornale WEB “Il 
mandracchio online ”, anche la nostra piccola 
realtà cittadina, e con essa la nostra ancora più 
piccola Comunità Italiana, diventa parte 
integrante del villaggio globale.

Ancora rinviata la votazione 
del nuovo Statuto della CAN

La 31.esima seduta del massimo organo della Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana 
di Isola ha visto all’ordine del giorno alcuni importanti temi tra cui lo statuto comunitario, la 
relazione sul lavoro svolto dal Comitato dei garanti della CAN ed il ricorso sulla scelta del gestore 
del Caffè Manzioli.
I consiglieri hanno discusso per la terza volta sulle modifiche dello statuto comunitario e anche 
questa volta la proposta di modifica ha subito dei ritocchi. L’approvazione del massimo 
documento è slittata alla prossima riunione. È slittata alla prossima seduta anche la decisione 
sul rinnovo del contratto di studio del segretario della Comunità Bruno Orlando, documento 
scaduto prima della fine degli studi a causa del protrarsi di problemi di salute dell’interessato. 
Nel prosieguo, il Consiglio ha trattato il ricorso presentato dal signor Egidio Krajcer in merito alla 
scelta del nuovo gerente del Caffè Manzioli. Ricorderemo che nella scorsa seduta, tra i tre 
candidati proposti dall'apposita commissione, i consiglieri avevano scelto l’offerta presentata dal 
signor Bruno Zaro. Esaminato il documento di ricorso, il Consiglio ha ritenuto tutte le motivazioni 
infondate. Per cui, il ricorso è stato bocciato.
Infine, il Consiglio ha approvato la relazione del Comitato dei garanti della CAN ed ha riproposto 
il signor Bruno Orlando quale segretario della Commissione elettorale particolare per le 
prossime elezioni in ambito alla CAN.



SCUOLA SCUOLA SCUOLA SCUOLA SCUOLA
In attesa delle verìfiche nazionali che gli alunni delle classi sesta e nona sosterranno 
all’inizio di maggio sono state organizzate alcune giornate con attività scientifiche 
e culturali previste nel piano dell ’offerta formativa. È noto che talvolta si impara di 
più in natura, osservando oggetti e fenomeni che non studiando sui banchi di scuola. 
Così gli alunni delle classi dalla prima alla quinta hanno visitato il Museo di scienze 
naturali di Trieste. In un ’altra giornata gli alunni hanno visitato pure il parco 
Arboretum di Volčji potok, nei pressi di Lubiana. Qui hanno svolto vari esercizi 
legati all’osservazione con tutti e quattro i sensi della flora e della fauna della zona. 
I più grandi hanno fatto pure la descrizione delle piante compilando schede e 
sperimentando. Hanno avuto modo anche di conoscere il funzionamento e la cura 
di un parco. Non sono mancati i giochi sulle sue splendide aree verdi.
Anche le ultime quattro classi della scuola elementare hanno avuto l’occasione di 
uscire dall 'edificio scolastico per una giornata culturale veramente intensa. Hanno 
dapprima effettuato una visita guidata alla casa natale dello scrittore Ivan Cankar 
a Vrhnika, trasformata in museo. A Lubiana, invece, hanno assistito ad un concerto 
organizzato al centro culturale Cankarjev Dom dalla Filarmonica slovena.

M. M.

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
Con un vasto e variegato repertorio, il gruppo composto da Milko Cočev - pianoforte, 
Valter Kofol - basso e Ivo Marc - batteria e voce, con ospite la cantante Mojca 
Maljevac, ha dato vita ad una bella serata organizzata dalla Comunità degli Italiani 
»Dante Alighieri« di Isola nella sala del Piano nobile di Palazzo Manzioli.

Milko Cočev, di origini bulgare, 
ha terminato l'Accademia 
musicale a Sofia. Trasferitosi in 
Slovenia nel1968, si è fatto subito 
notare quale ottimo musicista ed 
è stato uno dei fondatori dei 
“Balkan Boys” e “Metropo- 
litans”, gruppi che negli anni 
Settanta andavano fortissimo. 
Possedendo un vasto repertorio 
di musiche di vario genere - 
dall’etno-music agli evergreens 
e agli standard del jazz - ha 
praticato e pratica ancora con 
successo il piano-bar. Il con

nubio con la cantante Mojca Maljevac si è dimostrato vincente: la sua e quella di Ivo 
Marc sono due voci calde e intonate, la Maljevac ha mostralo buone dotijazzistiche. 
Interessanti gli arrangiamenti del Cočev nei primi quattro brani eseguiti in assolo: 
Memorie dalla Bulgaria e Viaggio in Russia di genere et no-folk ed i famosi Danza 
Ungherese N.5 di Brahms e Marcia Turca di Mozart. Accativante anche il resto del 
programma composto nella massima parte da evergreens, affiancati da standard deI 
jazz e da alcuni bratti italiani.

Claudio Chicco

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Numerose le prove di stima elargite dai partecipanti agli indirizzi della C. I. Besenghi 
nel corso del mega torneo internazionale di pallavolo, disputatosi sabato 22 aprile 
a Isola, per il non indifferente impegno organizzativo profuso ai fini di condurre in 
porto senza sbavature la manifestazione, giunta alla terza edizione.
La competizione, articolatasi tra 
il palazzetto di Livade e la 
palestra della Scuola Dante 
Alighieri, per il secondo anno 
consecutivo ha visto una 
massiccia partecipazione: 14, 
infatti, le squadre iscritte 
suddivise equamente tra settori 
maschile e femminile. Accanto 
ai riconoscimenti goduti, di cui 
prima, la Besenghi ha saputo 
togliersi delle belle soddisfazioni 
anche a livello competitivo con 
il successo della compagine 
maschile e il terzo posto di quella 
femminile. Gli altri gradini dei podi alle squadre di Trnovo, seconda classificata, e 
Mossa Gorizia, terza, nel torneo maschile nonché Gorica, vincitrice, C.I. Pirano, 
seconda posizione, nella competizione femminile.

Roberto Siljan

Si dice e non si dice...
Dedichiamoci al verbo “raggiungere”. Vi diciamo subito che si tratta di un 
verbo di cui oggi si abusa. E adoperato, infatti, anche a sproposito, quando 
manchi del tutto l’idea di movimento dell’oggetto o della persona da 
“raggiungere”, che si allontanano o sembrano allontanarsi. Si dirà bene: Bugno 
raggiunge Bertini pochi chilometri prima deH’arrivo. Non bene: L’autobus 
raggiunge Capodistria alle ore 15,30. Capodistria è sempre li, non fugge, non 
è in movimento e quindi: l’autobus giunge a Capodistria. Speriamo in orario.

G.S.

Non c'è più religione
In questi ultimi tempi quasi ci vergognarne di essere consiglieri del 
Comune di Isola. Andiamo perle contrade di questa nostra amata 
località e veniamo fermati un po’dovunque da persone imbronciate. 
Conversando con loro, capiamo che sono incacchiate perle varie 
“forche” (leggi sostegni per pannelli pubblicitari) disseminate in 
eccessiva abbondanza nella zona a nord di Via Prešeren. Dai 
discorsi che ci piombano addosso comprendiamo che il sangue 
amaro non è dovuto allo spropositato numero di dette “forche”, bensì 
alla massa delle stesse. Alla prima apparizione di queste - in Piazza 
della Repubblica e in Riva del Sole - noi abbiamo presentato la 
nostra denuncia tanto orale che scritta. Risultato che sono state 
rimosse. Ora sono riapparse in numero straordinariamente superiore, 
e ancora una volta all’insaputa del Consiglio comunale. Equi cessa 
la nostra vergogna di consiglieri e speriamo inizi quella di colui o di 
coloro che credono che il loro cervello abbia costruito il mondo.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Biblioteca Domenico 
Lovisato
Orario d’apertura: da lunedì a venerdì, 
dalle ore 16.30 alle 19.30 (Palazzo 
Manzioli).

Biblioteca Civica
Ora della favola in lingua italiana: 
ogni mercoledì alle ore 17, nella Sala 
cristallina delle fiabe (Via Fronte di 
Liberazione 15)

Eventi culturali ad Isola

Popolare di Trieste. Organizzazione: 
CI “P. Besenghi degli Ughi”.

Venerdì, 19 maggio 2006, ore 19.00, 
Palazzo Manzioli
DALL’ARMISTIZIO ALL’ESODO 
-RICORDI DI UN ESULE D’ISOLA 
DTSTRIA - Presentazione del libro 
dell’isolano Olinto Parma e colloquio 
con l’autore. Organizzazione: CAN 
di Isola.

Gruppi culturali in 
trasferta

Sabato, 6 maggio, ore 20.00, Casa 
della cultura
MALEDETTI CONFINI - dramma 
in due tempi di Pippo Rota presentato 
dalla Filodrammatica della CI “Fulvio 
T omizza” di Umago. Organizzazione:
(21 “/}. Al iahi Prì ” rii Ivnin fnarpvsn
libero.

Giovedì 11 maggio, ore 20, Palazzo 
Manzioli
PASSIONE E TANGO OLTRE I 
CONFINI - Inaugurazione della 
mostra di Isabel Carafi.
Il mondo del tango argentino e 
l’amore. Organizzazione: CAN Isola.

Venerdì, 12 maggio 2006, ore20.00, 
Casa della cultura
DE QUA E DE LÀ (DEL CONFIN) - 
commedia in due tempi in dialetto 
istro-veneto presentata dalla 
Filodrammatica della Comunità degli 
Italiani “Giuseppe Tartini” di Pirano. 
Regia di Ruggero Paghi. 
Organizzazione: CI“P. Besenghi 
degli Ughi ” di Isola. Ingresso libero.

Sabato, 13 maggio 2006, ore 19.00, 
Palazzo Manzioli
XIV CONCERTO DI PRIMAVERA 
- Serata con il coro misto “Flortus 
Musicus” di Trieste, il coro maschile 
KUD Pošta di Maribor e il coro misto 
“Haliaetum” della CI “P. Besenghi 
degli Ughi” di Isola. Organizzazione: 
CIP. ‘‘Besenghidegli Ughi”. Ingresso 
libero.

Martedì, 16 maggio 2006, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli 
I PIÙ RECENTI PROGRESSI 
NELLA DIAGNOSI DELLE 
MALATTIE DI CUORE-Conferenza 
del dott. Gianfranco Sinagra, 
nell’ambito della collaborazione tra 
Unione Italiana di Fiume e Università

Sabato, 13 maggio 2006, ore 20.00, 
Comunità degli Italiani, Parenzo
La Compagnia Giovanile di 
EtnoTeatro della CI “D. Alighieri” di 
Isola presenta IN PIASETA - 
rappresentazione dialettale di Amina 
Dudine.

Attività sportiva

Sabato, 5 maggio, HIT Šport Center 
di Šempeter-Le squadre di pallavolo 
maschile e femminile della CI “P. 
Besenghi degli Ughi” parteciperanno 
al torneo ricreativo organizzato 
dall’associazione “Trnovo” di Nova 
Gorica.

Venerdì, 12 aprile, ore 17.00, 
Palazzo Manzioli di Isola - 10° 
TORNEO DI BRISCOLA. Quota 
d’iscrizione: sit 1.000 a partecipante. 
Organizzazione: CI “D. Alighieri”.

Sabato, 13 maggio 2006, ore 10.00, 
Tennis Club »Marina« di Isola - V 
TORNEO DI TENNIS DELL’UI, 
TROFEO “SILVIO ODOGASO, con 
la partecipazione delle squadre 
maschili e femminili di tennis della CI 
“ P. Besenghi degli Ughi e” della CI 
“D. Alighieri” di Isola.

Sabato, 13 maggio 2006, Salvore - 
Partecipazione della CI “Dante 
Alighieri” al torneo di tennistavolo 
maschile.
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KRIMINALNE
GA MOTIJO TABLE ALI DRUŠTVO?
Policisti so obravnavali kaznivo dejanje poškodovanja tuje stvari, saj je 
do sedaj še neznani storilec poškodoval več informacijskih tabel last 
Obalnega društva.
NISO VSI PADLI
Policisti so prejeli obvestilo občanov, da na ulici med stanovanjskimi 
bloki leži neznan moški. Na kraju je bilo ugotovljeno, da je pod močnim 
vplivom alkohola omagal znani brezdomnež. Napoten je bil s kraja, čaka 
pa ga še prijava zaradi kršenj a javnega reda in miru.
BIČIKLETA ANTIŽUR
Neznanec je izpred stanovanjskega bloka ukradel zaklenjeno žensko 
gorsko kolo, znamke AVANS, oranžno-čme barve in s tem dejanjem 
lastnico oškodoval za cca 150.000 Sit. Občanka pa je prijavila tatvino 
gorskega kolesa znamke GARY FISCHER, rumene barve. Materialna 
škoda znaša 50.000 Sit.
GOSENIČAR SE JE ZVRNIL
Občan je policiste obvestil, da ob trtah leži prevrnjen delovni stroj. 
Policisti so ugotovili, da se je zgodila nesreča pri mdelu, ko je delavec z 
delovnim strojem (bager goseničar) peljal po robu terasaste zemljiške 
parcele. Zaradi teže stroja, neutrjene in razmočene zemlje, so se tla pod 
strojem udrla tako, da se je le ta prevrnil in pristal na boku. Pri tem je 
voznik utrpel hude telesne poškodbe.
IZSILJEVANJE ALI NE?
Na policijsko postajo je prišel mladenič in prijavil, da ga je sovrstnik 
fizično napadel, ter mu grozil in izsiljeval za 100 tisočakov, ki naj bi mu 
jih bil dolžan. Z zbiranjem obvestil še nadaljujejo, pripravljajo pa tudi 
kazensko ovadbo zaradi izsiljevanja.
PLASME SO V MODI
Policisti so obravnavali kaznivo dejanje vloma v gostinski lokal, pri 
čemer je neznani storilec razbil šipo lokala na Velikem trgu in vstopil v 
notranjost lokala ter ukradel TV Plasma. S tem dejanjem je povzročil za
500.000 Sit materialne škode.
DOBRO JO JE OBRAL
Zenska je prijavila, da ji je nekdo iz torbe, ki jo je imela v skupni 
garderobi na delovnem mestu, ukradel denarnico v kateri je imela
120.000 tolarjev. Druga žrtev pa je prijavila, da so mu v diskoteki 
Gavioli iz odložene jakne ukradli GSM znamke NOKIA, tip 9500 in ga 
s tem oškodovali za 70.000 SIT.
BREZ GASILCEV NE GRE
Na 113 je poklical občan, ter povedal, da pred trgovino Eurospin gori 
osebni avtomobil. Na kraj so takoj odhiteli gasilci in patrulja Policijske 
postaje Izola. Ugotovili so, da se je začelo kaditi izpod pokrova motorja 
in da sta uporabnika vozila začela sama gasiti požar. Toda ogenj se je 
hitro razširil v notranjost vozila, tako da so ga v celoti pogasili šele 
gasilci. Na vozilu je nastalo škode za 200.000 SIT.
VEČKRAT JE PADEL
Občan je policistom sporočil, da se pred lokalom MOBY DICK pretepa 
skupina oseb. Na kraj poslana patrulja je tam dobila samo enegaga 
udeleženca, ki pa je vztrajal pri verziji, da je sam padel po tleh in se 
poškodoval. Po nekajminutnem premisleku, pa se je očitno le spomnil 
dogodka in se zglasil na Policijski postaji ter prijavil, da je bil pretepen 
in da ni padel po tleh. Ko bodo zbrani vsi potrebni podatki, sledi 
obdolžilni predlog za soudeležene.
STARA ZGODBA
Na Policijski postaji se je zglasil občan in prijavil, da mu je neznani 
storilec ponoči, iz osebnega avtomobila, ki ga je imel parkiranega na 
ulici Oktobrske revolucije, ukradel avtoradio znamke JVC, vreden 40.000 
SIT. Zoper neznanega storilca sledi kazenska ovadba.
TELEFONSKI KLIC JE POMAGAL
Policisti so obravnavali prometno nesrečo na Smrekarjevi ulici, kjer se je 
voznik kolesa z motorjem zaletel v otroka in nato odpeljal s kraja 
nesreče. Sele po telefonskem pogovoru se je oglasil na Policijski postaji, 
kjer so se z njim pogovorili in mu povedali vse o prekršku, ki ga je 
storil. Seveda zdaj sledi še obdolžilni predlog 
PES NI KRIV
Na 113 je poklical občan in prijavil, da je v njegovo hišo prišel sosedov 
pes, ki ustrahuje njegovo petletno hčerko. Na kraj so poslali patruljo, ki 
je sporočila, da je pred hišo res prišel sosedov pes pasme labrador, ki pa 
mimo sedi na pragu in nikogar ni napadel. Takrat pa je, ob prisotnosti 
policistov, prijavitelj pod močnim vplivom alkohola začel žaliti lastnika 
psa. Ker niti na večkratna opozorila policistov, prijavitelj ni prenehal z 
žalitvami in je s kršitvijo nadaljeval so zanj odredili pridržanje in poslali 
obdolžilni predlog zaradi kršitve javnega reda in miru.
ČAS FREZANJA JE TUKAJ
Na Policijsko postajo je poklical občan in prijavil, da mu je neznanec 
storilec v Baredih ukradel frezo znake EVRO SISTEM, rdeče barve, 
vredno 156.000 SIT.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori

Hotel Delfin odda v najem poslovni prostor, 35 m2. 
Tel. 05 6607 558.

- Študent išče stanovanje v Izoli za daljše obdobje. Lahko tudi v Kortah ali na Maliji... tel. 041 246 116
- Kupim kmetijsko zemljišče, obdelano ali neobdelano, primemo za oljke - tel. 041 608 765
- Oddam garsonjero v Dobravi nad Izolo. Cena po dogovora, info 051 428 646
- Mamica s 5-letnim otrokom išče manjše stanovanje ali garsonjero 041 234 591
- Zakonski par srednjih let, najame manjše stanovanje v Izoli, tel 041 254 886
- Sobo ali garsonjero v Izoli najamem tel 040 701 108
- Kmetijsko zemljišče na Obali ali zaledju kupim tel 041 608 765
- V Izoli kupim stanovanje do 20 milijonov sit. Tel 051 341 727
- Iščem garsonjero ali enosobno stanovanje v Izoli ali okolici Izole - za daljši čas. Tel: 031 356 345
- 3 članska družina najame v Izoli ali okolici manjše stanovanje za daljši čas Tel. 070 204 274
- V Izoli najamem sobo (lahko s souporabo kopalnice) za 1 - 2 meseca Tel. 041 246 116
- Društvo VITA za pomoč po nezgodni poškodbi glave najame manjši prostor za pisarno. 
Informacije na tel. št.: 040 455 042 ali 051 309 117.
-Najamem stanovanje, eno in pol ali dvosobno v Izoli za daljše obdobje, tel 040 888 623
- Kupim kmetijsko zemljišče v Izoli ali okolici tel: 041 608 765
- V Ljubljani kupim stanovanje- dvoinpol ali trisobno, z garažo tel: 041 345 826
- V Izoli kupim dvo ali trisobno stanovanje pritličje ali 1. nadstropje te: 031 667 492

Motorna vozila
- Prodam žensko motoristično jakno, velikost L, ter čelado, oboje dobro ohranjeno. Cena:
20.000 SIT. tel: 040-608-230
- Prodam novo gorsko kolo. Cena 29.000 SIT. Prodam tudi hladilnik kombiniran s 501 
zmrzovalno skrinjo. Tel 041 908 046
- Prodam ŠKODO FAVORIT GLX letnik 1993, prometno do avgusta 2006 , za 150 000 
SIT. Telefon 05 6415 012 ali 031 707 101.
- Prodam avto, Vugo koral letnik 1990, registriran do avgusta, v voznem stanju, za 50.000 
sit. in Prodam tudi 4 nove letne gume z 101 o popustom, tel.031 201 908
- Prodam renault 5, letnik 92, registriran do maja 2006, v dobrem, voznem stanju. Cena po 
dogovora tel 041 557 663
- Ugodno prodam kombi Peugeot Boxer, 2,4 TD, podaljšan in povišan, letnik 98, prevoženih 
135 tisoč km. tel 041 707621

Delo
- Komercialista išče športno društvo iz Izole, tel 05/6414 190 ali mob 040 903 768
- Kvalitetno opravljam slikopleskarska dela na domu. Tel: 041 233 451 in 631 46 73
- Gostinski lokal v Izoli zaposli natakarja ali natakarico z izkušnjami. Dobro 
plačilo, tel 041 675 953
- Nudim pomoč pri čiščenju, tel 041 254 886
- Starejšim nudim pomoč pri vsakodnevnih opravilih tel. 031 406 739
- Sem slikoplesklar in nujno potrebujem dodatno delo. tel 041 417187
- Učiteljica v pokoju pomaga pri učenju otrok nižjih razredov OŠ,.tel 031 445 651
- Starejšim, nudim kakršnokoli pomoč na domu tel 040 888 649
- Barvam okna in vrata, belim in postavljam luminat... tel.031 406 739 
-Bife Sonček išče natakarico. Tel.:040 888 518
- Iščem kakršnokoli delo na domu ( gospodinsko, varstvo,...), info 031 862 579
- Takoj zaposlimo delavko v avtopralnici (Izola) in čistilnem servisu tel. 041 951 035
- Inštruiram angleški in italijanski jezik za vse stopnje in pomagam osnovnošolcem pri 
učenju vseh predmetov, pridem tudi na dom tel 031 815 626
Razno
- Prodam orbitrek rabljen 1 mesec, z vsemi merilci in nastavitvami. Cena: 20.000 Sit. Tel: 
040 896-538
- Prodam skoraj nov usnjen dvosed(star 5 mesecev) inf. na tel. 041 328 193
- Hotel Marina kupuje barko s privezom v mandraču. Pisne ponudbe pošljite na 
naslov Hotel Marina, Veliki trg 11,6310 Izola. Dodatne inf.: 051/385 586.
- Prodam mini kuhinjo Gorenje /s pripadajočo belo tehniko/, staro 3 leta, za 55 tisoč 
sit. Tel.: 040-608 230
- Prodam kvaliteten refošk, malvazijo, žganje in refoškov liker. Tel.: 041 613 299
- Prodam 3 palme, velikosti 0,5 metra, 1,5 metra ter 7 metrov. Cena po dogovoru. 
Informacije na Tel: 041-674-265, kličite popoldan od 17-19 ure.
- Potrebujete nekoga, ki bo skrbel za vašega psa ko ste na dopustu ali potovanju, 
ki ga bo vsak dan peljal na sprehod ali na potrebo. Imam izkušnje v delu z živalimi 
in to lahko opravljam kadarkoli in brez časovne omejitve, tel. 031 756 422 ali 051 208

je tednik Jeanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavni in odg. urednik: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marce-mail: 
sektor.tehnika@mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik 
elektronski prelom : GRAFFI! LINE d.o.o., Izola; tel.05,640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522,_ _ _ _ _ _ _
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KAR DVE PROSLAVI NA EN MAH

gledališčem, kjer so tokrat 
postregli kar s "partizanskim 
golažem". Prvi maj pa ni bil 
deležen take pozornosti občine, 
zato sklepamo, da je bila proslava 
namenjena kar obema praznikoma, 
oziroma smo tudi s proslavami 
naredili tradicionalni "most".

Praznika, ki sta pravkar za nami, sta 
med seboj povezana, čeprav med 
njima ni posebnih pomenskih vezi. 
Prej bi rekli, da gre za praznika iz 
prejšnjega obdobja in tako sta si 
postala podobna, kar je verjetno tudi 
razlog za to, da enega uradno 
obeležimo, drugega pa ne. Ob dnevu 
upora za katerega vsi vemo, kakšen 
praznik v resnici je, se potrudi država 
in potrudijo se lokalne oblasti. Tudi v 
Izoli je bilo tako in prejšnji teden je 
občinska oblast povabila na proslavo 
ob Dnevu upora. Da je dišalo "po 
starem" se je videlo tudi iz programa, 
še bolj pa se je dalo zavohati pred

Stanovanjski kredit l\ILB.
Za več prostora in udobja.

Izberite stanovanjski kredit NLB,
ki vam ponuja vrsto prednosti:
• dolgo dobo odplačevanja,
• pokritje cele investicije,
• možnost izplačila v gotovini,
• posebne ugodnosti, ko kredit 

najame več kreditojemalcev 
hkrati,

• kredit v tolarjih ali v evrih,
• možnost sočasne sklenitve 

življenskega zavarovanja,
• veliko izbiro različnih načinov 

zavarovanja ...

Vabimo vas, da nas obiščete v
Poslovalnici Izola ali pokličete
na telefon 05 / 66 30 602.
Informacije, lahko dobite tudi

na brezplačnem telefonu
080 15 85 ali na spletnih straneh
www.nlb.si!

Do konca maja vam ob najemu 
stanovanjskega kredita podarimo
kuverto presenečenja, v
kateri najdete dodatne ugodnosti 
za lepši in varnejši dom.

ljubljanska banka
Nova Ljubljanska banka d. d., Ljubljana

Poslovalnica Izola

M0T0H0V KOT

PRVI MAJ PRIHAJA SPET NAZAJ
Prvomajsko praznovanje spet pridobiva na pomenu. Če je bilo v časih 
socializma skorajda podržavljeno je zdaj to praznovanje spet v rokah 
tistih, ki so si ga izborili. Pripravljajo ga sindikati pa tudi druge 
organizirane skupine, predvsem mladih, ki še kako občutijo pomen dela v 
sodobni družbi. Zdaj nam manjka le še nekaj več delavske scenografije pa 
bomo zares v Evropi.

V Izoli smo imeli dvev večji praznovanji. Enega so pripravila društva iz 
podeželja. Člani ŠKD Šared, Društva za razvoj vasi Cetore, Društva "Na 
stopničkah" in gasilci iz Kort so namreč pripravili kresovanje in 
prvomajske igre na podeželju. V nedeljo, na predvečer praznika, ko je 
Istro še veselo zalival dež so na igrišču na Šaredu, k sreči pod šotori, 
pripravili nastop mladih harmonikašev, osrednji dogodek pa je bilo seveda

prižiganje največjega 
kresa v občini.
In če je slabo vreme 
pokvarilo nedeljo je 
ponedeljke praznik imel 
več sreče, tako da so 
lahko pripravili celo 
vrsto družabnih iger, 
predstavili narodne noše 
iz Cetor, pripravili 
degustacijo domačih 
jedi, tradicionalni turnir 
v malem nogometu 
Šempio lig, predstavili 
so se oljkarji in vinarji, 
seveda pa tudi brez 
glasbe ni šlo.

V Shoto klubu pod 
Belvederjem pa so 
praznovali njihovi 
klubovci ter člani 
Kluba izolskih
študentov in dijakov. 
Tudi tam je bila 
udeležba množična, 
razpoloženje praznično, 
glasba raznovrstna in 
simbolika, vsaj na 
majicah aktivistov, brez 
katerih v takem 
primeru pač ne gre, še 
kako prisotna.


